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Frančiška Dular
Ledrarjeva Fani iz Treb
njega je praznovala 100. 
rojstni dan, ob jubileju 
pa jo je obiskal župan, 
kakor tudi predsednik in 
podpredsednica KS 
Dolenja Nemška vas.

IgorSkol
ZŠAM-ovec in podpred
sednik te organizacije je 
z letošnjimi volitvami 
postal novi predsednik. 
Na tem mestu je zame
njal dotedanjega pred
sednika Pavla Jarca.

Trgovina Extraform seje 
preselila v nove prostore, na 
Obrtniško ulico 22 (nekdanja 
diskoteka Afrika).

Več na zadnji strani!

B|gpTARSTVO

POSKRBI!

Borut Antonič s.p. 
Dolenja vas i, Velika Loka
07/348-92-24,041/748-495

f

jT• brušenje,lakiranje ali oljenje parketa
• nabava in polaganje masivnega parketa
• nabava in polaganje gotovih parketov
• nabava in polaganje PVC podov
• velika izbira gotovih parketov

fialji Aalon djla 
jja&na JOianjc A.p. 
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• PVC OKNA IN VRATA
• ALU VRATA IN OKNA
• KRPAN ŽALUZIJE
• ROLETE IN KOMARNIKI
• ZIMSKI VRTOVI
• OKENSKE POLICE IN 

ZAKLJUČNA DELA

www.cugelj.si
POSLOVNA ENOTA [ (
Ivančna Gorica
Stantetova 10,1295 Ivančna Gorica 
tel : 01/7878535. faks: 01/7807868 
e-poita: mfotacugeljsi

Največ novic iz 
naših krajev, 

še veliko več, kot jih 
boste zasledili v naši 
tiskani izdaji, ki jo 
imate pred sabo, 

najdete na najbolj 
obiskanem trebanjskem 

spletnem portalu

www.cajtng.com



Kartica
Novo v Dobritrgovini! 
Pisarniški material in 

^ šolske potrebščine. 
Prihranek tudi 

do 60%.

ugodnosti
vi p

5 so nahupi ugodnejši

Dobrabngovmo do o. Obrtnika SP. BPKS) Tr-ebnje. SM1 2b 55 86J 
‘ w (ulija M7. S27S Hnsho. SMS G6 65 53

Pridobite si jo!

■ ■■ za vas!
GRADAAGNIČ

PETER AGNIČS.P.
2% popusta na strojne omete in stiropor fasade,

5% popusta na beljenje in oplesk napušča in
5% popusta na najem fasadnega odra

DANA INDUSTRIJSKA 
PRODAJALNA 

ANDREJ JAMŠEK s.p
5% popusta pri nakupu vseh artiklov

GOSTILNA MEGLIČ, 
MARTIN MEGLIČ s.p

5% popusta na hrano po naročilu

AVTO CENTER VOVK 0.0.0.
S% popusta na kompletne storitve v servisu 

Popusti se ne seštevajo!

GRADING KURENT D.o.o.
10% popusta na vse storitve

PAN-JAN d.o.0.
10% popust na dodatno opremo 

vozil škoda, Kia, Suzuki

KREVS-FINANČNI
BIRO o.o.o.

S % popust za prvo leto 
vodenja poslovnih knjig za nove stranke

IST o.o.o.
5% popusta na celoten nakup

BARTOG o.o.o.
20% popust na vse storitve,
5 % popusta na vse artikle

PICERIJA ČRIČEK-HOM 
TRGOVINA G0R'CA

pri naročilu pice 2 dd 
brezalkoholne pijače gratis

FRIZER RATAJEC, 
JANEZ RATAJEC s p.

10% popusta na barvanje las

GOREČ o.o.o.
20% popust na izobraževanja

KOŠ o.o.o.
5 % popust za gotovinsko plačilo 

(razen za izdelke v akciji)

DOBRATRGOVINA d.o.0.
5% na vse neoriginalne tonerje In kartuše,

3% na vse originale,
2% na prenosnike In

3% na tiskalnike in ostalo

AVTO DUŠAN,
DUŠAN KOVAČIČ s.p.

2% popusta na vse storitve

MIZARSTVO JDd.o.o.
od 5% pa vse do 16% popusta na vse storitve

STEKLARSTVO
DUŠAN MOŽE s.p

3% popusta na vse storitve

DEOTON o.o.o.
S% popusta na vse storitve

GOSTILNA IN 
PICERIJA ŠELIGO, 

MARJAN ŠELIGO s p.
prvi obisk • kava gratis

GOSTIŠČE PRI FRANCKI 
JOŽE STARE s.p

prvi obisk - kava gratis

SERVIS RAČUNALNIŠKE 
OPREME

HERMAN FLORJANČIČ s.p
10% popusta na vse storitve

VULKANIZERSTVOVULCO, 
BOŠTJAN VOVK s p

5% popusta na vse storitve

KOVINOPRODAJA 
TREBNJE d.o.0.

S% popust na gotovinsko plačilo 
(ne velja za izdelke v akciji)

PRAVI AS,
ALEŠ REBOL s.p.

darilo ■ presenečenje

TRAMAS o.o.o.

Krško
10% -15% popusta na avtomobilske rezervne dele

5% -10% popusta na moto oblačila in čelade 
Popusti NE VELJAJO za originalne rezervne delel

VIP kartico ugodnosti pridobite ob nakupu v poslovalnicah DOBRATRGOVINA. Z VIP kartico 
Vam VIP podjetniki nudijo ugodnosti ali popuste, kot je navedeno. Kartica ni prenosljiva.



VULKANIZERSTVO 
BOŠTJAN VOVK s.p.

TRGOVINA - HITRI SERVIS - VULKANIZERSTVO - AVTOOPTIKA - AVTOPRALNICA

AKCIJSKE CENE LETNIH PNEVMATIK
t.oonfvEAR SjOULKL

MICMELUU I JniouEsmie

\
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n!} J .Al/

w' 1

AKCIJSKE CENE 
MOTO PNEVMATIK

f(~\ f '

175/65-14 SAVA PERFECTA
175/65-14 FULDA ECOCONTROL
175/65-14 GOOD YEAR DURAGRIP
195/65-15 SAVA INTENSA HP
195/65-15 FULDA ECOCONTROL HP
195/65-15 DUNLOP FASTRESPONSE
195/65-15 GOOD YEAR EFFICIENT GRIP
205/55-16 SAVA INTENSA HP
205/55-16 FULDA ECOCONTROL HP
205/55-16 GOOD YEAR EFFICIENT GRIP
205/55-16 DUNLOP ŠPORT MAXX
225/45-17 SAVA INTENSA UHP
225/45-17 DUNLOP ŠPORT MAXX
225/45-17 GOOD YEAR F1ASY
245/40-18 DUNLOP ŠPORT MAXX

120/60-17 DUNLOP ROADSMARTII.
120/60-17 DUNLOP OUALIFER II.
120/70-17 DUNLOP OUALIFER II.
120/70-17 DUNLOP ROADSMART II.
160/60-17 DUNLOP OUALIFER II.
160/60-17 DUNLOP ROADSMART II.
180/55-17 DUNLOP OUALIFER II.
180/55-17 DUNLOP ROADSMART II.
190/50-17 DUNLOP OUALIFER II.

AKCIJA ALU PLATIŠČ AVTOPRALNICA
15' že od 70€
16' že od 75€
17' že od 90€

AVTOOPTIKA

SERVIS VOZIL

POLNJENJE KLIM

VULCO CENTER, OBRTNIŠKA 4 (nasproti Mercator centra); TREBNJE
Del. čas: 8-12,13-17, sob 8-12; Avtopralnica: 8-18, sob. 8-15, ned 8-12 (ob nedeljah v primeru slabega vremena zaprto!)

www.vulkanizerstvo.si - e-pošta: bostjan.vovk@siol.net
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GALAKSIJA
restavracija^bowling*kavarna*slaščičarna«-hotel

Galaksija Trebnje d.o.o. I Podjetniška ulica 13. SI-8210 Trebnje
Restavracija: 07 30 45 934 I Bowling: 07 30 45 936 (rezervacije vsak dan po 14 uri)
Recepcija: 07 30 45 933 I Fax: 07 30 45 932 I info@galaksijatrebnje.si I www.galaksijatrebnje.si

Pripravljamo pogostitve za:
♦ poroke
♦ maturantske plese
♦ krst
♦ obkajila

♦ birme
♦ rojstnodnevne zabave
♦ družabne dogodke
♦ poslovne dogodke

m -IH •*...*

sobota in nedelja od 10-K ure I"Jkosilo +1 ura bovvlinga

Delovni čas bovvlinga:
pon. - čet.: od 1$. do 24. ure, pet. in soh. 
od 1$. do O?, ure, ned. od H. do 24. ure

- 28 večposteljnih sob

* torte...
- izdelujemo torte po naročilu 

za različne priložnosti...

* hrana...
- malice
- nedeljska kosila (vet vrst kosil)
- jedi po naročilu

* slaščke...
- tortice razlitnih okusov in
- pravi kremni sladoledi različnih

okusov (dobrote iz domače slaščičarne)



METROPOLA
NEPREMIČNINSKA DRUŽBA

www.metropola.si

Stanovanjska soseska LEVJI DVOREC - Trebnje

Metropola d.o.o., Ljubljana Vodovodna cesta 109, Ljubljana



www.volkswagen.si

PRAVI TRENUTEK 
NAKUP GOLFA.

k do
'atooEUR

Golf Edition in Sky
Izkoristite izjemno priložnost in odpeljite Volkswagen Golf sedaj v izvedbi Edition ali Sky in tako 
prihranite kar do 3.800 EUR. Navdušila vas bo bogata oprema: elektronski stabilizacijski program 
ESP, asistenca za speljevanje na klancu, sedem zračnih blazin, električno nastavljivi in ogrevani 
zunanji ogledali, daljinsko centralno zaklepanje, električni pomik stekel, avtomatska klimatska 
naprava Climatronic, radijski sistem RCD310 s predvajalnikom CD/MP3 in osmimi zvočniki, 
usnjeni večfunkcijski volan, večfunkcijski prikazovalnik Plus, sprednji sredinski naslon za roke, 
tempomat, aluminijasta platišča, biksenonski žarometi z LED dnevnimi lučmi*, LED zadnje luči*, 
električno pomično strešno okno* in še bi lahko naštevali.

Za več informacij obiščite naš salon z vozili Volksvvagen. 
Pohitite, število vozil v ponudbi je omejeno.

-----  PODALJŠANO JAMSTVO ZA 3. IN 4. LITO ------

Vabljeni na w

TESTNE VOŽNJE
Emisije C02:107-145 g/km.
Kombinirana poraba goriva: 4,1-6,31/100 km.
Slika je simbolna. * velja za izvedbo Sky.

e Avto Slak
;ef=it

www.avto-slak.si

TREBNJE
Obrtniška ulica 51

07/34 81 480



MOŽEN NAKUP ALI NAJEM TAKOJ! PRIDITE IN SE PREPRIČAJTE!!

Vljudno vabljeni na DAN ODPRTIH VRAT, ki bo 
v PETEK, dne 30.03.2012, od 14. do 18. ure.

STANOVANJSKA SOSESKA 
"RIMSKI DVORI"
Nova soseska Rimski dvori je zgrajena na odlični lokaciji ob Rimski 
cesti v Trebnjem (nasproti gasilnega doma), v neposredni bližini 
centra mesta, šole, vrtca, zdravstvenega doma, občine,..
Sodobna arhitektura objektov, energetska učinkovitost in funkcionalna 
razporeditev prostorov v posameznih stanovanjih bo omogočala 
visoko kakovost življenja in zadovoljstvo bodočih stanovalcev.
Vsa infrastruktura je na dosegu roke.

Cena za nakup stanovanja s parkirnim mestom že od 92.000C z DDV.

Možnost najema stanovanja, cena na mesec:
- AM16 (dvosobno), 62 m2 + parkirno mesto v garaži, 490€
- APS (trosobno), 81,20 + 20 terase + parkirno mesto v garaži, 650€
- CM12 (garsonj.), 44 m2 + 7 m2 balkona + zunanje park. mesto, 380€

Zakai so stanovanja v Rimskih dvorih boljša?
• klasična gradnja, debelina fasade 18 cm
• svetla višina stanovanj je nadstandardna in znaša 270 cm
• 45 nadstandardnih in energetsko varčnih stanovanj 

velikosti 35m2do95m2
• okna energetskega razreda A s troslojnimi stekli (0,73 W/k2) + rolete
• možnost izbire parketa (klasični hrast parket, beljen hrast ali bambus)
• notranja vrata iz polnega lesa
• kopalniška oprema višjega cenovnega razreda + 

talno gretje v kopalnicah
• lastna kontrola porabe energije - individualni števci 
■ 74 parkirnih mest v polno vkopani garaži

IZGRADNJA SONČNIH ELEKTRARN
- ocena primernosti lokacije za postavitev
- preliminarni izračun donosnosti in svetovanje 
glede najprimernejše rešitve,

- priprava projektov PGD, PZI in PID in druge 
potrebne dokumentacije,

- izgradnja,
- priprava dokumentacije za priključitev in priključitev 

na distribucijsko omrežje,
- pridobitev deklaracije za sončno elektrarno,
- svetovanje pri pridobitvi podpore in sklenitvi 

pogodbe za prodajo električne energije.

Več informacij:
gsm: 041 229 088 
tel: 01/5199 212 

www.rimskidvori.si

Več info: http://www.mti.si « Gsm: 041765 118 NA KUUC



OGLASNO SPOROČILO

Vablj eni v Afriko po keramiko!
Extra-form trgovina, s sedežem v Boš- 

tanju pri Sevnici, je družinsko podjetje, 
ustanovljeno leta 1989. Smo daleč najsta
rejše podjetje s prodajo keramike na ob
močju republike Slovenije. Polega salona 
v Boštanju imamo salone keramike in ko
palnic še v Brežicah, Krškem, Ljubljani, 
Celju in Trebnjem, kjer smo se pred 
kratkim preselili na novo, večjo in bolj 
primerno lokacijo, v prostore nekdanje 
diskotckcAfrika.

Naše podjetje se ukvarja s prodajo zelo 
kvalitetne španske, italijanske, poljske in - v 
zadnjem času zelo kvalitetne, z dolgo tradi
cijo in predvsem cenovno ugodne - kerami
ke iz Vojvodine oz. Srbije. V našem prodaj
nem programu najdete tako klasične mo
dele keramičnih ploščic, kot vrhunske mo
derne dizajne svetovno priznanih proizva
jalcev, kot so Azteca, La platera, Argenta, 
Alfalux, itd.

Poleg keramike imamo v ponudbi zelo ve
lik izbor kopalniškega pohištva, sanitarne 
opreme in pip. S selitvijo v nove prostore 
smo povečali število eksponatov, ki so na
šim kupcem vedno v veliko pomoč pri odlo
čitvi za nakup.

Prodajamo še orodja za izvajanje kera- 
mičarskih del, lepila, fugirne, izravnalne 
in izolacijske mase, okrasne in dilctacijske 
profile.

V_ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _

Po dogovoru s stranko kupljeno blago tudi
pripeljemo na dom.

Opravljamo tudi storitvene dejavnosti po
laganja keramike in kamna, montaže in
stalacij in kopalniške opreme. Adaptacijo 
kopalnice izvedemo v 5 do 8 delovnih dneh 
in za to nudimo tudi garancijo, individual-

cenejše, a še vedno kvalitetno blago.

Vse novosti in prodajne akcije sproti ob
javljamo na strani wwwjjxtrafor!msi.

Obiščite naš novi Salon keramike in ko
palnic v Trebnjem ter potrdite številne poh
vale kupcev, ki so nas že obiskali, da smo

nim lastnikom stanovanj pa zagotavljamo
znižan 8,5% DDV.

Več kot 20 letna tradicija vam jamči, da 
premoremo znanje in izkušnje ter smo 
vredni zaupanja. Spremljamo razvoj in trend 
keramike in nudimo le najbolj kvalitetno 
blago. Manj zahtevnim kupcem pa nudimo

naredili zelo lep in prijazen salon, v katerem
vsak najde nekaj zase, ter izkoristite ot
voritveni popust.

Vabljeni v Afriko po keramiko.

Še več iz naše bogate ponudbe najdete 
tudi na zadnji strani Cajtnga!

V

RENAULT
STORITEV

OSVOJITE BREZPLAČNO DOŽIVLJENJSKO VZDRŽEVANJE!*
Pripeljite svoj Renault na teden odprtih vrat med 17. In 24. marcem kjer bo 5 srečnežev osvojilo brezplačno doživljenjsko vzdrževanje svojega
vozila. Vsak pa bo deležen brezplačnega pregleda 33 kontrolnih točk m do 200 € skupnega prihranka pri servisnih storitvah
"Več o nagiadm Igri na www renaun ti Renault pnporoti

i
RENAULT

Avto Center Vovk
Podjetniška ulica 7, Trebnje • 07/3481 722 • 07/3481 724 • www.avto-vovk.si 

Odprto od ponedeljka do petka od 8. do 17. ure, sobote od 8. do 12. ure. Nedelje zaprto!
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Mizarstvo i š
STROJNO ROBLJENJE (ABS) S 
PREDREZKARJI IN RONDOMATOM 0,70€/m

IŠTVO PO NAROČILU! 
IALNIŠKI IZRIS

MIZARSTVO

Andrej Gospodaric s.p., Obrtniška ulica 31, Trebnje
MIZARSTVO: 041966 661 - TAPETNIŠTVO: 031882 686

www.informacija.net/tapetnistvo-mizarstvo-agoles

- izdelava pohištva (kuhinje, vrata, dnevne sobe,...)
- izdelava in prenova sedežnih garnitur in kuhinjskih kotov
- pretapiciranje kuhinjskih stolov
- vrtno pohištvo, dekorativne blazine, tabureji
- izdelava in prenova blazin v prikolicah in avtodomih

Se priporočamo! Tapetništvo
EKSKLUZIVNO: Slovenska rokometna 
reprezentanca se bo pred tekmo s Češko 
pripravljala v Trebnjem!

Več različnih virov nam je na
vedlo, da naj bi se slovenska roko
metna reprezentanca pred po
membno tekmo s Češko v češkem 
mestu Most, pripravljala v Treb
njem. Ker sc nam je ta informacija 
zdela neverjetna, je nismo posebej 
raziskovali. Ker pa so postajale go
vorice vse glasnejše, smo vseeno le

začeli s preverjanjem informacije. 
In ugotovili - resje, slovenska član
ska ženska rokometna reprezen
tanca bo svoje priprave pred po
membno kvalifikacijsko tekmo s 
Čehinjami, ki bo 21. marca 2012 v 
mest Most na Češkem, opravila v 
Trebnjem.

Franci Opara, lastnik hotela 
Opara, nam je to informacijo tudi po
trdil: "Ja, reprezentanca pride v ne
deljo, 18.3., popoldan v naš hote! in 
ostane do 20.3. Predstavniki RZS so 
se pred cca 10. dnevi oglasili pri nas 
in si ogledali hote! ter ugotovili, da 
več kot le zadovoljuje standarde za 
bivanje naših rokometnih reprezen
tantk in kmalu smo dosegli tudi konč
ni dogovor. V hotelu bomo uredili tu
di poseben prostor s televizorjem in 
predvajalnikom, kjer bodo reprezen

tantke v miru, s strokovnim štabom, 
ki ga vodi selektor reprezentance To
ne Tiselj, študirale igro češke repre
zentance. Omogočili jim bomo ves 
potreben komfort, da se bodo poču
tile najboljše in upam, da bomo s tem 
pripomogli, da se iz Češke vrnejo s 
pozitivnim rezultatom."

Je pa g. Opara na kocu še dodal: 
"Ob tej priložnosti bi se rad zahvalil 
Dejanu Smuku, ki je naš hotel pripo
ročil predstavnikom RZS in tako je 
prišlo do realizacije tega projekta!"

Ko smo po tem poklicali še g. 
Smuka, nam je te informacije potrdil: 
"Na Evropskem prvenstvu v Beogra
du sem predlagal predstavnikom 
RZS, da menim, da imamo v Treb
njem po otvoritvi dveh hotelov prav 
idealno okolje za mirne priprave na
ših reprezentanc. Pravzaprav se mo
ramo, kakor vedno v poslu, zavedati 
naših konkurenčnih prednosti in jih

“Sicer mi je še danes žal, da 
zaradi nekaj nespametnih potez 

v preteklosti nimamo v Trebnjem 
nove športne dvorane!“

predstaviti potencialnim partnerjem. 
Nahajamo se sredi idiličnega, doma
čega, mirnega okolja ter na pol poti 
med dvema mednarodnima letali
ščema, Ljubljano in Zagrebom, s 
katerima smo povezani z avtocesto, 
kar omogoča večjo Jleksibilnost in 
hitre transferje športnikom, ki pri
dejo na priprave, saj prihajajo iz raz
ličnih evropskih mest in za svojo 
končno destinacijo lahko izberejo ta

NLB Poslovalnico Trebnje bodo prenovili, 
nova otvoritev predvidena za 16. aprila 2012

Prejšnji mesec je NLB v Trebnjem pričela s prenovo poslovnih prosto
rov na Gubčevi 8. V času prenove Poslovalnica Trebnje začasno posluje na 
200 m oddaljeni lokaciji na Gubčevi 27 (v prostorih bivše APPali SDK-ja).

Ko smo vodjo trebanjske poslovne enote NLB Mirjam Jevšek povprašali - 
kaj bomo stranke s prenovo poslovalnice pridobili, nam je le-ta kratko odgo
vorila, da nam bodo - v prijaznejši, sodobnejši in boljfunkcionalni poslovalnici 
lahko ponudili tudi svetovalna mesta in več zasebnosti, prepričani pa so, da bo

prenova tudi lepa priložnost za še boljše 
poslovno sodelovanje.

Poslovalnica Trebnje bo v prenovlje
nih prostorih na Gubčevi cesti 8, kot 
nam je še zaupala ga. Jevšek, pričela po
slovati predvidoma 16. aprila 2012, do 
takrat pa ste vabljeni na začasno loka
cijo na Gubčevi 27, kjer poslujejo med 
prenovo od ponedeljka do petka nepre
kinjeno od 8. do 17. ure. (gs)

H
trnjem

Če imaš nekoga rad, 
nikoli ne umre; 
le daleč daleč je.

V SPOMIN

2. marca je minilo leto dni, 
odkar naju je zapustila draga mami

MINKA CEGLAR
iz Goljeka

Hvala vsem, ki z lepo mislijo postojite ob njenem grobu 
in ji prižigate sveče.

Njena Aleš in Špela

ko Zagreb, kot Ljubljano, kar paje iz
redno pomembno zaradi timingov 
poletov, nenazadnje pa tudi zaradi 
stroškov. Tudi ob odhodu s priprav oz 
odhodu na tekme, je naša lokacija 
odlična, saj je ekipa lahko v eni uri 
tako na zagrebškem, kakor tudi na 
ljubljanskem letališču. Oba "naša" 
hotela, Rakar in Opara, sta izredno 
lepo opremljena, vodita ju prekalje
na gostinska mačka in zato sem bil 
prepričan, da se bosta vklopila v ta 
koncept športnih priprav v Trebnjem. 
Sicer mi je še danes žal, da zaradi 
nekaj nespametnih potez v preteklosti

nimamo v Trebnjem nove športne 
dvorane, saj sedaj vidimo, kaj smo s 
tem izgubili, saj bi sicer lahko na pri
prave v Trebnje povabili še več špo
rtnih ekip. Imamo sicer primerno 
dvorano za priprave v Trebnjem, ki je 
sicer zelo zasedena in pa novo dvo
rano v Mokronogu, "je povedal dol
goletni turistični delavec Dejan 
Smuk, ki z ženo Špelo že več kot 20 
let vodi trebanjsko turistično agen
cijo Interflash. (gs)

Celoten intervju si lahko prebe
rete na Cajtng.com!

Robert Norčič, Ostrožnik 6, MokronogTrebelno 
Gsm: 040 898 251, mail: slikopleskarstvo.fasaderstvo@yahoo.com
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Asfalt počil kontrolirano, 
dokončna sanacija mostu 
pri kinodvorani spomladi

Kar nekaj bralcev nas je opozorilo, da as
falt pri mostu, katerega so položili pred do
brim mesecem, že poka, mi pa smo se seveda 
takoj obrnili na izvajalca (CCP), kakor tudi 
na Direkcijo republike Slovenije za ceste 
(DRSC). Dovolite, da sc na tem mestu bral
cem opravičimo, ker smo zapisali, daje bil 
most obnovljen, dejansko pa so bila na njem 
opravljena le nujna intervencijska dela.

Včeraj smo namreč prejeli odgovor, ki vse to 
potrjuje, s samim odgovorom pa smo lahko, tu
di spodaj podpisani kot krajan oz. uporabnik 
ceste, zelo zadovoljni. Asfaltna prevleka, kate
ro so izvedli v januarju, je bila namreč le nujno 
intervencijsko delo, s katerim so preprečili šir
jenje poškodb na vozišču, most pa bodo v celoti

in tako, kot je to potrebno, sanirali predvidoma 
spomladi. Prej zaradi neprimernih vremenskih 
razmer namreč to ni možno.

Kako malo je potrebno, da nekdo zadovolji 
željo medija, ta pa željo bralcev. Očitno se tega 
ne zavedajo na Občini Trebnje, na čelu s pod
županom Silvestrom Prparjcm, ki nam ni od
govoril na nekaj vprašanj ravno o tem mostu, za 
katerega pa seje, kolje sam dejal, dolgo in zelo

zavzemal (konec koncev bi nas lahko prijazno 
opozoril, daje šlo le za nujna dela - je pa res, da 
morda tudi sam tega ni vedel). Pa bi nas res mar
sikaj zanimalo, recimo tudi to - če je kdo kaj 
razmišljal v to smer, da bi most poširili za nekaj 
metrov.

Menimo namreč, da bi se ga (podžupana, se
veda) izključno in samo na račun tega ljudje še 
50 let z veseljem spominjali. Saj veste, ljudje se 
te zapomnijo po dobrih dejanjih za človeštvo...

(gs)

Objavljamo celoten odgovor oz. obrazlo
žitev DRSC-ja, ob tem pa se jim še enkrat za
hvaljujemo:

Pogodba za izvedbo zamenjave dilatacijskih 
naprav podvoza za železnico v Trebnjem na pri
ključku hitre ceste Hl/412 v km 0,280 je bila 
prekinjena in ni več veljavna, saj izvajalec ni iz
vedel prevzetih del v roku, ki je bil določen v po
godbi. Zaradi nastale situacije, bližajočega 
zimskega obdobja in preprečitve nadaljnjega 
širjenja poškodb na vozišču, so bila izvedena le 
nujna intervencijska dela, ki so obsegala rez
kanje asfalta in asfaltiranje po celotni površini 
objekta in na priključkih, vključno z začasno 
preplastitvijo dilatacij.

Same dilatacije niso bile izvedene, saj so za 
izvedbo le-teh potrebni ustrezni vremenski po
goji, to je suho vreme, najmanj 8 stopinj Celzija 
in podlaga, ki ni podhlajena. Ker pa vsi ti po
goji niso bili izpolnjeni, so bile v asfalt na mestu 
dilatacij zarezane fuge, tako, da je asfalt počil 
kontrolirano.

Sanacija, ki vključuje odstranjevanje asfalta 
in vgradnjo dilatacij, bo izvedena predvidoma 
spomladi 2012.

Še ena nesreča na cesti 
Trebnje - Dobrnič

V soboto, 25.02. ob 13.51 je na cesti Treb
nje - Dobrnič pri naselju Grmada, občina 
Trebnje, osebno vozilo zapeljalo na brežini 
in se prevrnilo na streho. Poškodovano voz
nico so reševalci NMP Trebnje prepeljali v 
Splošno bolnišnico Novo mesto. Gasilci 
PGD Trebnje so zavarovali mesto nesreče, 
odklopili akumulator, pomagali reševalcem, 
z vpojnim sredstvom posuli in počistili raz
lite motorne tekočine, vozilo postavili na ko
lesa in ga odmaknili s ceste. (ReCOl

Izbira pravega računovodskega 
servisa je lahko vaša 
najpomembnejša odločitev!
• Ponujamo vam objektiven pogled gy /KX\ 

na vaše poslovanje in svetujemo H k 
korake za njegovo izboljšanje.

• Prenos računovodstva je enostaven in 
možen kadarkoli med letom.

KERFI
FINANČNI INŽENIRING

Trebnje, Studenec 32 
PE Novo mesto, Kolodvorska 4

m Jure - 031 871 173

Irena-031 337 940mi
www.kerfin.eu I info@kerfin.eu

----------------------------------------------------------------------------------------------------

Cepljenje psov 
proti steklini

Steklina je nalezljiva virusna bolezen, s katero se 
lahko okužijo vsi sesalci, tudi ljudje. Potem ko se 
pojavijo klinični znaki, je steklina vedno smrtna. 
Na srečo se pred steklino zaščitimo s preventivnim 
cepljenjem.

Virus stekline se običajno prenese s slino okužene 
živali, ponavadi ob ugrizu. Virus iz ugrizne rane pre
ko živcev potuje do možganov, kjer povzroča značilne 
klinične znake, ki se običajno pojavijo v času od 2 do 
12 tednov po ugrizu, lahko pa tudi precej kasneje. Ži
vali lahko začnejo virus s slino izločati že 10 dni pred 
pojavom kliničnih znakov. Klinični znaki stekline se 
zelo razlikujejo v intenziteti, živali pa skoraj vedno 
kažejo določene živčne motnje. Prva faza bolezni se 
imenuje prodromalna, ko se živali spremeni obnaša
nje, mirni psi lahko postanejo živahni in obratno, 
divje živali nenadoma izgubijo strah pred ljudmi, ži
vali zavračajo hrano in vodo. Po prvi fazi, ki traja 
nekje 3 dni, se bolezen lahko kaže v furiozni ali para- 
litični obliki. Pri furiozni steklini je živa! zelo napa
dalna, grize in praska druge živali in ljudi, pogosto v 
besu lomi lastne zobe na različnih predmetih. Živali s 
paralitično steklino so otožne. Paraliza se najprej 
pokaže na žrelu in žvekalnih mišicah, živali se močno 
slinijo terne morejo požirati. Pri obeh oblikah bole
zen napreduje v splošno paralizo in neizogibno smrt.

Edina zaščita pred steklino je cepljenje, kije za pse 
obvezno po dopolnjenem 3. mesecu starosti. Ceplje
nje je potrebno ponoviti vsako leto. Slovenija ima tu
di program cepljenja divjih lisic, ki se izvaja z odme
tavanjem vab s pomočjo letal. Hrvaška nima podob
nega programa, zato se ob meji z južno sosedo ob
časno pojavlja steklina pri lisicah, ki predstavlja tve
ganje za domače živali in tudi za ljudi.

Če stekla žival ugrizne človeka, je potrebno čim 
prej opraviti t. i. postekspozicijsko cepljenje, ki reši 
človekovo življenje. Še vedno pa razvoj stekline s kli
ničnimi znaki pri človeku pomeni smrt. Letno zaradi 
stekline umre 50.000 ljudi, velika večina v revnejših 
predelih Azije in v Afriki. V Sloveniji mora psa, ki je 
ugriznil človeka, veterinar preventivno opazovati L, 
5. in 10. dan po ugrizu, čeprav žival ne kaže znakov 
stekline. O rezultatih pregleda mora obvestiti vete
rinarsko inšpekcijo in Zavod za zdravstveno varstvo. 
Vprimeru, ko opazovanje živali zaradi pogina ali iz
gube ni možno, se poškodovano osebo napoti na cep
ljenje proti steklini.

Aleš Koncilja, dr. vet. med.

Veterinarska ambulanta Rep bo v mesecu marcu 
in aprilu opravljala redno cepljenje psov proti stek
lini tudi na domu. Cepljenje v ambulanti pa poteka 
skozi vse leto, ob delavnikih med 8. in 10. ter 14. in 
16. uro, v soboto pa od 7. do 9. ure.

Cena cepljenja psov s pristojbino znaša 31,42 
EUR. Cena označitve (čipiranja) in registracije (iz
daja potnega lista - modra knjižica in vnos v cent
ralni register psov) znaša 29,90 EUR. Za pse, ki so 
že označeni in registrirani, se plača samo cepljenje 
s pristojbino: 31,42 EUR. Ob cepljenju prejmete 
tabletke proti pasjim glistam in trakulji.

Za cepljenje psov na domu pokličite 051616 703!
mag. Iztok Rep, dr. vet. med.

*-<5irep
t veterinarska ambulanta

mag. Iztok Rep, dr. vet. med.: 051 616 703 
Alenka Štirn, dr. vet. med.: 031 696 073 
Aleš Koncilja, dr. vet. med.: 031 306 558
DEŽURSTVO (24 ur/dan): 051616 703

PON-PET: 8-10 in 14-16; SOB: 7-9
Telefon/faks: 07 3481000; E-mail: veterina.rep@siol.net
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NOVO! V Trebnjem seje odprl salon 
za kompletno nego kužkov!

TREBNJE, 01.03.2012 - Že v minuli 
številki Cajtnga smo pisali, da se bo v 
prihajajočih dneh v Trebnjem odprl 
pasji salon, ki bo skrbel (predvsem) za 
nego malih, srednjih in tudi velikih psov. 
Danes sc je to tudi zgodilo. Brez velikega 
pompa.

»Bomo obiskovalce raje pogostili ob ob
letnici«, je dejala lastnica salona Jasna 
Kranjc, ici seje pravilne in učinkovite ne
ge psov naučila na dunajski šoli Hunde- 
friseur - Wien, katere solastnik je sicer 
Slovenec, a eden izmed najboljših pasjih 
frizerjev v Evropi (in tudi svetu), Gorazd 
Čmrlec.

Danes bodo pasji salon Ajša obiskali že 
prvi trije kužki, včeraj pa je »svečana otvo
ritev« pripadla črni angleški koker špa
njelki Ajši, lastničini psički, po kateri je 
salon dobil tudi ime.

»Ne, še zdaleč ni bilo preprosto, kajti najtežje je striči domačega kužka, ker 
je le-ta nemiren, saj ne ve, da ima sedaj opravka s frizerjem in ne z lastnikom«, 
je vtise o včerajšnji izkušnji strnila Jasna, kije prepričana, da bo šlo z drugimi 
kužki lažje, seveda v kolikor bo lastnik psička, pa četudi bo šlo le za nekajmi
nutni poseg (recimo krajšanje krempeljčkov), počakal pred vrati, kar tudi to
plo priporoča. V dobro psa, seveda. (gs)

/ \
28.02 2012 ob 3.52 so v proizvodnji jekla podjetja Trimo Trebnje d.d. 

goreli filtri v odsesovalni napravi v komori za peskanje. Gasilci PGD Tre
bnje so odprli komoro in pogasili požar. Istega dne je občan pri delu v vi
nogradu v Rdečem kalu našel neeksplodirano uboj no sredstvo.

01.03.2012 ob 12.25 je na Mimski cesti v Trebnjem v obrtni coni gorela 
suha trava in grmičevje. Gasilci PGD Trebnje so pogasili požar na površini 
okoli 500 kvadratnih metrov.

03.03.2012 ob 14.14 so gorele smeti v večjem komunalnem zaboj-niku 
pri pokopališču na Ulici Talcev v Trebnjem. Gasilci PGD Trebnje so zaboj
nik pogasili.

04.03.2012 ob 12.07 je v naselju Vrbovec, občina Trebnje, gorela suha
trava. Požar, ki seje širil proti gozdu, so na površini okoli 5000 kvadratnih 
metrov pogasili gasilci PGD Dobrnič, Vrhtrebnjc in Vrhe. tReCO)

x________________________________1_______________________________ /

Šentrupert med kandidati za najbolj 
razvojno občino v Sloveniji. Mar ni 
Trebnje občina priložnosti, g. Kastelic?

V ožji izbor za prvo nagrado Zlati kamen za najbolj razvojno prodorno 
občino v Sloveniji so se uvrstile občine Idrija, Jesenice, Krško, Ljubljana, 
Radlje ob Dravi, Solčava, Slovenska Bistrica, Šentrupert, Šcmpctcr-Vr- 
tojba, Škofja Loka, Šmarješke Toplice in Vransko.

Strokovni svet Zlati kamen, ki ga sestavlja deset strokovnjakov iz treh slo
venskih univerz, podjetij in statističnega urada, je med 12 kandidatkami že iz
bral šest finalistk. Imena končnih zmagovalk bodo (so) predstavili na konfe
renci Zlati kamen, ki bo (je bila) 13. marca na Brdu pri Kranju.

Ob konferenci bodo tudi predstavili nov gradnik sistema: indeks Zlati ka
men. Gre za sestavljen indeks, ki meri dosedanjo razvojno uspešnost občine.

Indeks je sestavljen iz 32 
kazalnikov, razdeljenih 
na osem področij, ki so 
ključna za razvoj občine. 
Do neke mere gre za po
dobno orodje kot je koe
ficient razvitosti občin, 
ki ga uporablja Minist
rstvo za finance za dolo
čitev deleža sofinanci
ranja. Ta koeficient je 
pripravljen za točno do
ločen namen, zato je ra
zumljivo bistveno manj

Kdo je v resnici uspešen? Spet "nagaja" in zavaja Cajtng, kompleksen in celovit.
velecenjeni in spoštovani g. Kastelic? Namen indeksa Zlati ka

men je predvsem dati
občinskim upravam in vsem, ki spremljajo delo lokalnih skupnosti, celovito 
analitično in primerjalno orodje.

Med nominiranci na žalost ni Občine Trebnje. Župan Kastelic je v zadnjem 
Glasilu občanov zapisal, da smo občina priložnosti za razvoj in razcvet.

Po šestih letih njegovega županovanja še vedno le razmišljamo o razvo
ju, nič konkretnega pa nismo storili. Razen lastne hvale... (hz)

PAN** Stantetova ulica 23 
1295 Ivančna Gorica 

01/32 04 700

TEHNIČNI PREGLEDI V IVANČNI GORICI

ODPRTO: PON-PET od 7h do 20h SOBOTA od 7h do 13h

l^triglav H TIMA
/ n .m .li... . I .1. . .1 .1/annnn.iliiMa 'lil....Id.

GENERALI
/■nvnii>vnltii<,ii ZAVAROVALNICA ■HHl

AdriaticSlovenica

VIRP
ŠKODA JOA.

KIA MOTORS suzuki
$

KOZMETIKA
“Marija"

Marija Jevnikar s.p., Cankarjeva 3, Trebnje 
T: 07/3044120,6:031366120 
Del. čas: pon - pet od 8-12 in 14-18 ure

Km dmzik
Bionične termalna terapija deluje na človeške 
celice in kolagen in povzroča izjemno hitro 
obnavljanje celic in kopičenje kolagena za 300%.
V zelo kratkem času napne canthus in upadlo 
kožo. V SAMO 30 MINUTAH DO POPOLNEGA VIDEZA.

Antiululitni jtrpijmtnt in mMbže,

ICl
♦KAVITACIJA - NOVO!
♦ el. stimulacije z infrardečo svetlobo
♦ obloge z blatom iz Črnega morja
♦ obloge iz alg ♦ program za zmanjševanje strij
♦ vakumska terapija ♦ anticelulitne masaže
♦ čokoladne masaže ♦ masaže z medom
♦ ayurveda masaže ♦ Parafango

moltfm!
♦TRAJNO ODSTRANJEVANJE 

DLAK (IPL +RF LASER)
♦ nega obraza in telesa ♦ pedikura
♦ depilacija ♦ epilacija ♦ solarij
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V 1. krogu nove sezone tajskega 
boksa vsi trije naši borci, Miha, 
Jure in Alen, začeli z zmago

V soboto, 3. marca 2012, se je v polni športni dvorani osnovne šole 
Mirana Jarca, v odlični organizaciji domačega Kluba tajskega boksa 
Črnomelj ter pod patronatom Slovenske zveze tajskega boksa in sve
tovne organizacije IFMA, uspešno odvil 1. krog mednarodne Muay 
thai lige (MTL) v letošnji sezoni.

To mednarodno tekmovanje 
tajskega boksa letos vstopa v 
tretjo sezono svojega delovanja, 
vključenih pa je kar 18 klubov iz 
osmih držav jugovzhodne Ev
rope in je tako najmočneje to
vrstno tekmovanje v tej regiji. V 
soboto smo bili priča 12 odlič
nim dvobojem mladih talentov 
tega športa, ter dvema atraktiv
nima dvobojema po profesio
nalnih pravilih v končnici tek
movanja.

V sedmi borbi je proti borcu 
kluba MTG Ptuj Aleksandru 
Bedraču prvi od borcev našega 
kluba NoFear Trebnje nastopil 
Miha Zupančič ter dokazal, da 
je borec iz pravega testa. Po svo
ji prvi izgubljeni borbi je - kot 
vsi veliki, pravi borci - še z več
jo željo po napredovanju in 
zmagi treniral še bolj aktivno, 

kar mu je prineslo uspeh. Na tekmovanju v Črnomlju je nastopil samozave
stno in suvereno. V odlično tehnično dodelani borbi ni ničesar prepuščal 
naključju, ter ves čas kontroliral potek borbe. V zadnji rundi so mu sicer ma
lo pošle moči, vendar kljub temu ni bilo dvoma glede zmage. Miha je slavil s 
sodniško odločitvijo 2:1.

DEMIDA
ARHITEKTURA

Demida arhitektura d.o.o. je 
družba, ki se ukvarja s 
projektiranjem objektov visoke 
gradnje in prostorskim 
načrtovanjem.

Izdelujemo:
- projekte za stanovanjske, 
nestanovanjske, poslovne in 
gospodarske objekte:

D idejne zasnove,
□ projekti za pridobivanje 

gradbenega dovoljenja,
□ projekti za izvedbo,
0 projekti izvedbenih del.

- prostorske načrte:
D občinski podrobni prostorski 

načrti,
0 strokovno gradivo za pripravo 

občinskih podrobnih načrtov.

Log 50, 8294 BOŠTANJ 
tel: 07 81 84 059 
http://demida.si

V osmi borbi večera je proti borcu iz srbskega Vojvodina Gym-a Dušanu Šaponji 
nastopil Jure Smole, ki seje »prebudil« šele po slabši prvi rundi, ko je pričel s krat
kimi, a močnimi serijami razbijati guard nasprotnika ter do konca borbe popolnoma

Miha Zupančič, Jure Smole in Alen Štritof so na tekmovanju v Črnomlju še 
enkrat več pokazali, da prihajajo iz ene najboljših šol tajskega boksa v Slove
niji, trebanjske. Čestitke!

dominiral. Po porazu na Slovaškem seje Jure vrnil na stara pota zmagoslavja in sla
vil s sodniško odločitvijo 3:0.

ELEKTROKLEMEN
Trgovina z elektromaterialom
Elektroklemen d.o.o., Goliev trg 12 (pri hotelu Opara)

1:082054580 I 6:041 427 417 I 6:041 389 571
ELEKTROMATERIAL

TEM
<iBWiSB

VIMAR
Olegrand

TERMOSTATI

|W*
^Žseltron' \ •'

ŠOBE, FILTRI SVETILA

v \OSRAM
PHILIPS

OTVORITVENI POPUSTI 10% IN VEČ!

Zadnji izmed NoFear-ovcev je v trinajsti borbi nastopil Alen 
Štritof. Nasprotnik je bil mnogo višji od njega ter seje odlično gibal 
in kaznoval vsako napako (zgrešen udarec) Alena s protinapadom. 
Po nekaj uspešnih napadih Alena pa je pričel nasprotnik iz Srbije de
lati napake, kar je Alen dobro izkoriščal ter pripeljal borbo do konca 
v svojo korist. Alen je prav tako slavil s sodniško odločitvijo.

JožeTrlcp, trener NoFear Trebnje: "Kaj re
či, če se vračamo s polnim izkupičkom? Borci 
so dokazali, da so iz pravega testa in resnično 
vesel sem, da se jim trdo delo obrestuje. Iskre
ne čestitke predvsem Mihi in Juretu, ki sta se 
pobrala po porazu na Slovaškem. Težko se je 
boriti proti višjemu tekmovalcu, a Alen je v sti
lu najizkušenejših brocev zmogel tudi to in na 
koncu celo zmagal. Ponosen sem na fante, isk
rene čestitke!"

Naslednja tekma nas čaka že čez dober te
den (17.03.2012), ko bo na WFC Challengers v Litiji nastopil naš 
najizkušenejši tekmovalec Grega Smole (Več na Cajtng.com). Vab
ljeni na ogled! (gs)

OLJNI MADEŽ NA MIRNI - 24.02. ob 10.18 je bil v Spo
meniški ulici, občina Mirna, na cestišču opažen večji oljni ma
dež. Gasilci PGD Trebnje so z vpojnim sredstvom posuli in po
čistili približno 300 metrov cestišča. (RcCO)
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V X Factorju tudi pevci in pevke iz naših 
krajev. ROKY DISKVALIFICIRAN??

TREBNJE, 01.03.2012 - Čez nekaj več kot pol meseca, natančneje 18. 
marca 2012, se bo ob 20. uri začel X Factor, še en veliki glasbeni show, kate
rega pripravlja največja komercialna televizija v Sloveniji, POP TV. Za 
končno zmago v X Factorju se je na začetku potegovalo kar preko 1.300 
slave oz. glasbene kariere željnih pevcev in pevk, med njimi pa smo zasle
dili tudi nekaj - bolj in tudi manj uveljavljenih - glasbenikov iz naših kra

jev.
Glasbeni show X Fac

tor seje s številnimi pred- 
izbori, ki so potekali po 
večjih slovenskih mestih, 
začel v januarju. Skozi pr
vo "sito", v katerem je bilo 
preko 1.300 pevcev in 
pevk, se je uspelo izmed 
približno 200-tih prebiti 
tudi petim nastopajočim iz 
naših krajev (za kaj več ni
mamo informacij), dejan
sko pa gre za skupino treh 
in dve solistki. Ali konk
retno, na avdicijo seje us
pelo prebiti skupini Šan- 
tej, Barbari Škarja in 
Klavdiji Zakrajšek.

TRIJE DOMOV, ZA 
DVA X-KAMP

V minulih dveh viken
dih, torej 18. in 19. ter 25. 
in 26. februarja, so pote
kali avdicijski nastopi 
vseh nastopajočih, v nas
lednji krog (izmed cca 

' 200-tih, kot smo že zapi
sali) pa se jih je uvrstilo 
okoli 80. Le-ti nadaljujejo 
tekmovanje v X Factorju. 
Za njih sledi X-Kamp, v 
katerem bodo žiranljc iz 
njih poskusili iztisniti kar 
največ, hkrati pa bodo pre
izkusili tudi njihovo ples
no znanje. Tekmovanje bo 
nadaljevalo še manj pev
cev in pevk ... In tako vse 
do velikega finala...

Cajtng se je - na pova
bilo Klavdije Zakrajšek 
oz. njenih navijačev - 
udeležil tretjega avdicijs- 
kega dne, torej 25. febru

arja. Iz profesionalnega vi
dika lahko rečemo, da smo imeli srečo, kajti tega dne so nastopili še oboji iz na
ših krajev - že dokaj uveljavljeni Šanteji in novinka na glasbeni sceni Barbara 
Škarja. Prva izmed naših je nastopila Klavdija Zakrajšek, kije kljub tremi in

NOVO V TREBNJEM!
VETEKS
Industrijska prodajalna 

hišnega tekstila

Barbara Veselič s.p., 
Gubčeva 7a, Trebnje 

(za gostilno Pavlin)
Del. čas: od 9. do 17. ure, 

sob. od 8. do 12. ure

meblojocr1 POSTELJE in VZMETNICE |_ _ _ _ _ _ _ _ _ _
1 HIŠNI TEKSTIL (brisače, prešite odeje, vzglavniki, 

posteljnina, odeje in pregrinjala, kuhinjski tekstil,...), 
ZAVESE (izdelamo po meri),...

DARILNI BONI

Spomladanske ugodnosti pri nakupu 
okrasnih blazin in pregrinjal!

Ponujamo pester izbor Svtfamr izdelkov

Vabljeni v industrijsko prodajalno hišnega tekstila, kjer vam ponujamo 
najboljše izdelke po ugodnih cenah. Vse blago je IZDELANO V SLOVENIJI. 

Nahajamo se v centru Trebnjega, za gostilno Pavlin. Vabljeni!

rahlim bolečinam v grlu povsem solidno oddelala svoj nastop, za kar j e dobila 
vstopnico v naslednji krog.

Nato je nastopil Ansambel Šantej, ki so se kot eni redkih predstavili z do
mačo skladbo (sicer so prevladovale Aguillere, Beyonce, itd), njihov skupni 
nastop pa ni navdušil žirije, kljub temu pa so jim - no, enemu izmed njih, Roky- 
ju - ponudili možnost za napredovanje. Le-ta je ponujeno sprejel. Zadnja iz
med naših je nastopila Barbara Škarja, ki je tudi zapela slovensko pesem 
(Foxy teens), žal pa se tudi njej ni uspelo uvrstiti v naslednji krog, v X-Kamp.

Izkupiček nastopov naših pevcev in pevk je lahko rečemo - približno polo
vičen. Oddaja, v kateri bodo nastopili Klavdija, Šanteji in Barbara, bo na spo
redu predvidoma konec tega meseca.

Intervju z vsemi, Klavdijo, Šanteji in Barbaro, lahko preberete na www. 
cajtng.com. Po objavi našega intervjuja s Šanteji bi naj POP TV Roky-ja 
celo D1SKALIFICIRAL., očemer bomo poročali v naslednji številki!!! (gs)

www.osebnikredit.si

Z NLB Osebnim 
kreditom so nekatera 
doživetja nepozabna.
Začnejo se v pravi banki. Počitnice, večje nakupe ali izpolnitev 
želja si lahko kadarkoli omogočite z NLB Osebnim kreditom. 
Radi vam bomo prisluhnili in poiskali najkrajšo pot do vaših 
nepozabnih doživetij.

nlbO
te4U

Kontaktni center: 01 / 477 20 00
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Čcbašek-Travnikova ob obisku v Trebnjem 
povedala isto, kot Špela Smuk leta 2008!

TREBNJE, 21.02.2012 - Minuli teden je Trebnje obiskala varuhinja človekovih pravic dr. Zdenka 
Čebašek-Travnik, v intervjuju za Dolenjski list pa je med drugim povedala: " Župan je povedal, da 
jeza ranljive skupine v Trebnjem dobro poskrbljeno... Glede na to, da v občini živi precejšnje število 
pripadnikov romske skupnosti, je bilo zanimivo slišati, kakšna je strategija Občine preurejanju 
infrastrukture in zadev povezanih z romsko skupnostjo. To, kar jaz županom svetujem, je župan na
redil, še preden sva se srečala in sicer, da je dobro iti pogledat, kje so stvari dobro urejene in župan je 
poročal, da so si šli ogledat KS Pušča pri Murski Soboti...".

Za ranljive skupine je dobro poskrbljeno? Kaj je 
za to naredil župan? Pobrskali smo po našem arhi
vu in ugotovili, daje bil obisk Pušče organiziran 12. 
11.2008, kot zanimivost pa lahko dodamo, daje, v 
kolikor ste to pozabili, takrat dvignil veliko pra
hu. Zakaj? Ker je točno to, kar je dr. Travnikova po
vedala, da svetuje vsem županom, županu Kasteli
cu predlagala občinska svetnica Špela Smuk. in 
ker je to predlagala Smukova, je bil župan seveda 
proti (tako, kot to počne dandanes, čas pa pokaže 
svoje). Kasneje je bil obisk, kljub temu (ker je to 
potrdila večina v OS mimo županove volje, organi-

KA.I PRAVI ARHI V?
Pa poglejmo, kaj smo zapisali v decemberski 

številki Cajtnga iz leta 2008 ... (dokaz objavljamo 
na Cajtng.com): "Kako hitro in učinkovito se da uk
repati, je z zadnjim dejanjem dokazala trebanjska 
občinska svetnica Špela Smuk, ki je sopredsedujo
ča programski koaliciji 14 trebanjskih svetnikov. 
Le 19 dni je namreč potrebovala, da je od sklepa s 
posveta trebanjskih svetnikov s predsednikom rom
skih svetnikov Slovenije dala pobudo, po kateri je 
Občinska uprava organizirala ogled najbolj ure
jenega in edinega legaliziranega romskega naselja 
pri nas Pušča in romskega vrtca Romano v tem na
selju. Na Mestni občini Murska Sobota jih je spre
jel župan z vrsto strokovnih sodelavcev in vodilnih 
kadrov, ki se kakorkoli ukvarjajo in so odgovorni za 
delo in sodelovanje z Romi.

»Programsko združenje 14 trebanjskih svetni
kov je namreč 23.10.2008 sprejelo sklep, s katerim 
- obsojamo nestrokovno delo občinske uprave in 
zahtevamo, da se naredi strokovna parcelacija oz 
prostorski načrt, ki bo osnova za nadaljnje ureje
vanje romskega naselja Hudeje. V sedanji namreč 
ni predviden pločnik ob glavni cesti, ni predvidena 
razširitev za zaustavljanje (šolskega) avtobusa, ni 
predvidenih javnih površin, ni prostora za odpad oz 
prostora za lokalno zbiranje materialov, ki jih zbi
rajo Romi in še kaj bi se našlo. Hkrati zahtevamo, 
da se takoj prične z elektrifikacijo naselja, saj, kot 
smo ugotovili, ni razloga, da se s tem zavlačuje, še 
posebej ne, ker so sredstva za to na razpolago. 
Predlagamo tudi ustanovitev komisije, ki bi sprem
ljala in koordinirala prostorsko problematiko, 
elektrifikacijo in ustanovitev oddelka vrtca v nase
lju Hudeje./.../Naša skupina svetnikov se zavzema 
za čimprejšnje odprtje romskega oddelka in to kar v 
naselju Hudeje, za kar že obstaja primeren objekt, 
ki pa bi ga bilo potrebno še opremiti. Vrtec je osno
va socializacije in lahko bistveno pomaga pri na
daljnjem življenju Roma; pri šolanju, pridobitvi 
izobrazbe in prve zaposlitve.

Ker so bili prvi odzivi na te sklepe s strani najbolj 
odgovornih v Trebnjem bolj negativni kot pozitivni, 
so se odločili, da bi jih bilo najbolje v živo in na licu 
mesta s pozitivnim primerom prepričati, kako je 
prav ravnati v Trebnjem. Sprva je bilo načrtovano, 
da se te ekskurzije udeleži le nekaj oseb, ki so naj
bolj vpleteni v tovrstno problematiko v Trebnjem, a 
je bil odziv presenetljivo velik, kar nedvomno priča,

da obstaja velik interes, da se romski problemi v 
Trebnjem rešujejo in rešijo. Tako so predstavniki 
šol, vrtca, komunale, centra za socialno delo, kra
jevne skupnosti, občinski svetniki in drugi, ki se v 
občini Trebnje srečujejo z romsko problematiko en 
dan preživeli v Pušči in se posvetili različnim vidi
kom romske problematike.

Razlog za obisk je torej bil seznanitev z romsko 
problematiko na licu mesta, saj je lahko Pušča vo
dilo, kako se te problematike, ki se pri nas neus
pešno vleče že leta, lotiti. “

KDO SO BILI DEJANSKO ZAVIRAČI?
G. KASTELIC IN G. POVŠIČ. POVEJTA...

Na osnovi tega lahko upravičeno zapišemo, daje 
bila Špela Smuk že takrat vizionar in je županu 
Trebnjega predlagala nekaj, kar danes vsem 
slovenskim županom predlaga varuhinja člove
kovih pravic dr. Čcbašek-Travnikova. In danes 
sc župan Kastelic s tem hvali, takrat pa je temu 
nasprotoval. Še dobro, da je takrat Smukova zb
rala dovolj glasov v Občinskem svetu in to izpelja
la, sicer se to sploh ne bi zgodilo in župan se ne bi 
imel s čim pohvaliti.

In enako se je zgodilo z vrtcem, in enako se je 
zgodilo s šolo in enako seje zgodilo... z večino st
vari, s katerimi se danes hvali župan, dejansko 
pa so jih predlagali in potrdili svetniki iz prej
šnje sestave občinskega sveta.

KDO NISO (BILI TAKRAT! ZAVIRAČI?
Še danes lahko zapišemo, kdo so bili tisti svetni

ki (takoimenovani ZAVIRAČI!!!), ki so v prej
šnjem mandatu sprejemali dobre odločitve, da se 
danes lahko z njimi hvali župan Kastelic: Slak Ja
nez, Pungartnik Ciril Metod, .levnikar Franc in 
Skerbiš Dušan (vsi LDS). Žnidaršič Franc, Gole 
Ivan, Bračko Janez (vsi Desus), Grandovec 
Marko (SD), Rajcr Bojan (SMS), Smuk Špela 
(DROT), Mlakar Bogomir, Silvester Perpar (oba 
SLS), Darko Matko (SDS) in Hočevar Matija 
(romski svetnik). tes)

Zavarovalniško zastopanje

LEON ROJC s.p.

“OBVEZNO AVTOMOBILSKO 
ZAVAROVANJE,,

HITREJE DO BONUSA

110%
- od mm do- rfiiMi

bonusa v štirih letih
Popust tudi na gasilce, mlade družine, vozniške

IZKUŠNJE, STAROST VOZNIKA, ŠTEVILO ZAVAROVANIH 

VOZIL IN PAKETNI POPUST NA VEČ ZAVAROVANJ

leonmjc@gmaiLcom ali 041 744 026

Ob prvem naročilu

100 vizitk

gratis
VELJA ZA NAKUP

nad 50 EUR.

vizitke I letaki I vabila I vstopnice I brošure I bilteni 

priznanja I etikete I ceniki za lokale I darilni boni

Info: 040
abckolor@gmail.com
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Zupanovi svetniki proti 
izgradnji pločnika 
ob smrtno nevarni cesti 
v Dolenji Nemški vasi

Na zadnji, proračunski seji Ob
činskega sveta Občine Trebnje 
svetniki opozicije (David Klarič, 
Marija Zupančič, Špela Smuk, Ja
nez Zakrajšek, Jože Hribar, Franc 
Žnidaršič, Mitja Jeras in Branko 
Veselič) nikakor, tudi s citiranjem 
vseh navodil državnih institucij, 
niso uspeli prepričati večine, da je 
Proračun 2012 nerealen in nespa
meten.

Žc danes lahko napovemo, da bo 
zato potrebno sprejeti rebalans, ki 
bo ta Proračun sklestil na realnejše 
številke. In že danes lahko zapišemo,

no. Samo zato, da ne bi bilo tako, kot 
je predlagala opozicija, pa četudi de
lajo narobe oz. škodljivo! Žalost
no!

Na koncu so opozicijski svetniki 
podali predlog v obliki amandmaja, 
da se, če že nič drugega, vsaj zniža 
postavka PLAČE ZA OBČINSKO 
UPRAVO za 130.000 EUR, kar bi 
pomenilo znižanje na isto raven ka
kor lani. Ta denar pa so svetniki opo
zicije (na predlog svetnice Špele 
Smuk) predlagali, da se prerazporedi 
tako, da se 100.000 EUR nameni za 
izgradnjo pločnika na smrtno ne-

da bomo takrat to tudi objavili, da ve
čina, samo zaradi kazanja mišic ni 
poslušala vseh argumentov in na
vodil države. Jasno lahko tudi zapi
šemo, da se trebanjski svetniki SDS, 
SLS, Liste Virant in NSi, ne držijo 
navodil, ki jim jih dajejo njihovi nad
rejeni v Ljubljani, ki vodijo našo dr
žavo, saj so svetniki opozicije s citi
ranjem izjav Janše, Žerjava, Šušter
šiča in ostalih želeli opozoriti ostale 
svetnike na upravičene plane varče
vanja Vlade, trebanjski člani teh 
strank pa so naredili ravno nasprot

vamem odseku v Dolenji Nemški va
si, 30.000 EUR pa za dodatno finan
ciranje KS Trebnje, ki gaje župan 
Kastelic obljubil na prvi seji sveta KS 
Trebnje, pa potem na obljubo - kot 
ponavadi - pozabil. Med drugim 
Trebnje namreč letos praznuje 20. 
rojstni dan in bi bilo prav, da ga pri
memo obeležimo s kakšnim dobrim 
koncertom, predstavo, tekmovanjem

Proti pločniku v Dol. Nemški vasi 
in dodatnemu denarju za KS Trebnje 
so glasovali: Jože Korbar, Bogomir

Mlakar, Silvester Prpar (vsi SLS), 
Boštjan Koncilija, Bogdana Brilj, 
Nada Pepelnak (vsi SDS), Andrej 
Jcvnikar, Tanja Cuder (oba Lista 
Virant), Franc Kozlevčar, Miran 
Candellari (oba NSi) in Matija Ho
čevar (romski svetnik).

Torej, plače se zvišujejo, število 
zaposlenih se povečuje (več na pred
zadnji strani), pločnika v Dolenji 
Nemški vasi zopet ne bo (morda se 
bo spet kaj začelo premikati dva me
seca pred volitvami, iz česar gre skle
pati, da gre županu le za stolček, ne 
pa za njegove soobčane oz. njihovo 
varnost!!), mi pa lahko le molimo, 
da se kateremu od otrok, ki tam vsa
kodnevno hodijo v šolo, kaj ne zgodi. 
Če župan res stanuje v Dol. Ponik
vah, kot zatrjuje (!!!), potem predvi
devamo, da se vozi v službo zaprtih 
oči ali pa mu je prav malo mar za ot
roke, ki so vsak dan v smrtni nevar
nosti. Enako velja tudi za vse svetni
ke, ki so bili proti. Mimogrede, iz
gradnjo pločnika sta iz KS Dol. Nem
ška vas podprla DROT-ova svetnika 
Janko Zakrajšek in Marija Zupan-

Joie Korbar Je g 
da Občimijlodel 

jrkateri

čič.
G. Jožetu Korbarju (SLS), ki je 

poleg Davida Klariča edini, ki je 
hkrati občinski svetnik in svetnik v 
KS Trebnje, smo (kar 2x) postavili 
vprašanje - zakaj je glasoval proti po
višanju sredstev za KS Trebnje, saj bi 
to mora! biti interes vseh nas, Treba- 
njcev, hkrati pa je župan na I. seji KS 
Trebnje obljubil dodatno financira
nje, a njegovega odgovora nismo 
prejeli. Omenimo pa, daje g. Klarič 
(DROT) predlog za povišanje finan
čnih sredstev za KS Trebnje in za iz
gradnjo pločnika v DNV seveda pod
prl. tes)

ODGOVOR KORBARJA 
VENDARLE PRIŠEL...

Po objavi članka na Cajtng.com 
smo v nekaj urah dobili tudi odgovor 
g. Jožeta Krobarja. Članek smo na 
Cajtng.com objavili ob 8.14 uri, ob 
10.35 pa smo (torej po skoraj 48-tih 
urah in le par ur po objavi) prejeli od
govor dr. Jožeta Korbarja, katere
ga objavljamo v nadaljevanju in v ce
loti. Seveda se g. Korbarju iskreno 
zahvaljujemo za sodelovanje.

Odgovarjam na vaše vprašanje v 
zvezi z mojo odločitvijo pri spreje
manju amandmaja za povečanje 
sredstev za financiranje KS Trebnje v 
letu 2012. Vprašanje, ki ste mi ga za
stavili po elektronski pošti, razumem 
kot željo po dodatnih in formacijah in

ne kot klicanje občinskega svetnika 
na odgovornost v zvezi z odločitvijo, 
saj bi bilo to izrecno v nasprotju s 15. 
členom poslovnika o delu občinskega 
sveta.

Obrazložitev vašega vprašanja 
navaja k domnevi, da bi bilo lahko 
hkratno članstvo v občinskem svetu 
in svetu KS v konfliktu interesov. Tako 
razmišljanje odločno zavračam. Tru
dim se, da moje odločanje v obeh or
ganih temelji na objektivnih dejstvih 
in želim kot občinski svetnik s svojimi 
odločitvami prispevati k razvoju Ob
čine Trebnje kot celote.

V času javne obravnave proraču
na svet KŠ Trebnje proračuna občine 
za leto 2012 ni obravnaval, ampak je 
predlog za dopolnitev proračuna v 
delu, ki se nanaša na financiranje KS 
Trebnje, v njenem imenu poslal pred
sednik mag. David Klarič in je bil 
naslovljen tudi na vse občinske svet
nike iz te KS. Na seji sveta KS že po iz
teku javne obravnave in pred sejo ob
činskega sveta, na kateri je ta odločal 
tudi o proračunu, je bila s strani 
predsednika podana samo splošna 
informacija o podanih predlogih, 
brez opredelitve višine potrebnih 
sredstev in brez tehtne utemeljitve, za 
kaj so ta sredstva potrebna. Na eni iz
med sej sveta KS Trebnje, ki je ob
ravnavala proračun, sem v razpravi 
ugotovil, da povečanje sredstev iz ob
činskega proračuna ni možno brez 
spremembe veljavnega sistema fi
nanciranja KS in poudaril, da mora 
KS dobro predstaviti okoliščine, ki bi 
še morale biti vključene v pravila in 
bi bile osnova za povečanje sredstev. 
Ta tema do sedaj še ni bila obravna
vana na svetu KS Trebnje v sedanji 
sestavi. Ko bo prišla na vrsto, bom 
pri tem aktivno sodeloval in bom po
dprl postopke za spremembo pravil 
za financiranje KS, če bo podana us
trezna utemeljitev.

Pri odločanju o proračunskih 
sredstev na zadnji seji občinskega je 
bilo s strani predlagateljev amand
maja za povečanje financiranja KS 
Trebnje podan samo predlog, tokrat 
tudi z opredeljeno višino sredstev, ki 
pa ni bila usklajena s svetom KS Tre
bnje. Vendar spet brez konkretne ute
meljitve okoliščin in namena porabe 
teh sredstev. S tako splošnim name
nom povečanja se ne strinjam, zato 
amandmaja nisem podprl. Ne želim, 
da bi bila KS Trebnje kar na pamet in 
preden bo povečanje financiranja te
meljilo na prepoznanih in potrjenih 
objektivnih okoliščinah, postavljena 
v prednost primerjavi z ostalimi, saj 
bi to lahko vodilo v nerazumevanje in 
v nesoglasja z ostalimi deli občine. 
Prav tako se nisem strinjal z dvojnimi 
merili predlagateljev amandmaja, ki 
so proračunu očitali nerazumno po
večanje, hkrati pa predlagali pove
čanje sredstev za »svojo« krajevno 
skupnost.

Upam, da sem s podanim odgovo
rom pojasnil svoje stališče in razloge 
za svojo odločitev.

Lepo pozdravljam vas in vse bral
ce glasila Cajtng,

dr. Jože Korbar

Največ novic iz naših krajev, še veliko več, kot jih boste zasledili v naši tiskani izdaji, 
ki jo imate pred sabo, najdete na najbolj obiskanem trebanjskem spletnem portalu

www.caitng.com
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Skupina »zapornikov« iz 
okolice Trebnjega dobila prvo 
nagrado pri Botričku

Eden izmed najbolj obiskanih trebanjskih gostinskih lokalov. Bar 
Botričck, je na pustno soboto, 18. februarja 2012, organiziral pusto
vanje. Le-tega seje udeležila tudi skupina mladeničev iz okolice Tre
bnjega, ki so se oblekli v zapornike ter policista in paznika. Na hrbtih 
so imeli zaporniki napisano vsak po eno črko, vsi skupaj pa so sesta
vili napis: BAR BOTRIČEK. Prvo mesto jim seveda ni ušlo...

»Recimo, da sem jaz idejni vod
ja, sicer pa smo kar vsi dali kakšen 
predlog, da je na koncu je nastalo 
to, kar je nastalo«, je uvodoma po
vedal Joco Saje, kije v skupini 13- 
tih maškar »odigral« policista. Kot 
je še dodal, so maske nastale iz 
kombinezona za enkratno uporabo, 
na katerega so s črnim sprejem na
risali črte, nato pa so si preko ust in 
oči (s šminko, seveda) naredili še 
po črno črto, zaradi težje prepoz
navnosti ... »Proti jutru smo bili že 
vsi razmazani, tako da smo bili že 
povsem prepoznavni, ampak nič ne 
de. Če bi hoteli ostati neprepoznav
ni, bi si nadeli gumijaste maske«, 
še doda Saje in oceni, da je vsaka 
maska stala nič več kot le približno 
10€.

Zakaj ste izbrali ravno Bar Bot- 
riček, zakaj niste sestavili ime kakšnega drugega lokala? »Botriček zato, 
ker zadnje čase največ zahajamo tja in ker se tam dogajajo najboljši žuri. 
Poleg tega pa je tam zelo prijazno osebje (luštne kclnarce), vključno z na
jemniki, družino Zakrajšek ... Smo pa obiskali tudi nekaj drugih loka
lov«, je še povedal Joco in dodal, da so bili povsod dobro sprejeti, kljub 
temu, da so nekateri zaporniki »ušli« izpod vajeti. Kaj to pomeni, žal nis
mo izvedeli, si pa lahko vsak ustvari svoje mnenje...

In kdo je sestavljal zmagovalno skupino? »Skupino so ob meni ses
tavljali še Aleš Saje, Matej Pekolj, Mitja Pekolj, Peter Koželj, Maja

Skupina zapornikov jv s črkami na hrbtih 
sestavila napis BAR BOTRIČEK. In v istem 
lokalu prejela I. nagrado, liter Jacka.
Več slik na H’ww. cajtng. coni!
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Prosen, Dušan Jakopin, Matej Markovič, Borut Verhovec, Tina Gre
gorčič, Matej Uhan, Tadej Pekolj in Matjaž Pekolj. Naknadno sta se 
naši skupini pridružila še starleta (Maja Kozlevčar) in pujs Johnny. Vsi 
smo iz okolice Trebnjega in smo klapa, stara od 21 do 28 let. V bistvu se 
že veliko let družimo in zabavamo skupaj, na maškaradi pa nismo bili še 
nikoli. Letos smo bili torej prvič in bili smo navdušeni, zato že zdaj vemo, 
da se bomo maškarade udeležili tudi drugo leto...«

Ste se pustovanja pri Botričku udeležili zaradi nagrade? »Nikakor ne, 
nagrada jer bila liter Jacka, če se to razdeli na 13 oseb, potem pride na ose
bo samo en štamprle. K Botričku smo šli enostavno zato, ker bi šli tja, tudi 
če ne bi bil pust in četudi ne bi bili namaškarani«.

Lojalnostpataka...Nič narobe, tako j e prav... (gs)

Srečanja z varuhinjo človekovih 
pravic se nisem udeležil, ker:

■ nisem sploh vedel, da pride.................... 20%
■ sem bil službeno zadržan...........................4%
■ mi je nerodno se izpostavljati.................... 2%
■ se mi ni zgodilo nič takega, da bi jo rabil .16%
■ itak ne bi bilo nič bolje / ni pravice......... 46%
■ sem pozabil, pa bi sicer prišel.................. 2%
• drugo......................................................... 11%

Anketa je potekala na Cajtng.com od 16.02. do 10.03.N: 56
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Občinski pihalni orkester Trebnje 
in mažoretke na 
festivalu mimoz v Franciji

Kaj se zgodi, če združimo obalo, spomladanske temperature, dobro glasbo, 
energičen ples in obilico dobre volje? Dobimo Občinski pihalni orkester Trebnje 
in trebanjske mažoretke, ki za kratek, a nepozaben vikend odpotujejo v Francijo 
na festival mimoz.

17. 2. 2011 seje avtobus godbenikov in mažoretk odpravil na festival mimoz, v 
mesto Mandelieu la Napoule v neposredni bližini Cannesa. Kljub dolgi vožnji, ki je 
zahtevala pomanjkanje spanca, je sončnih 18 stopinj povzročilo presežek energije ta
ko pri godbenikih, kot mažoret- 
kah, ki so se prebivalcem mesta 
predstavili v soboto, 18.2. na 
več kot tri ure trajajoči večerni 
povorki in v nedeljo, 19.2. na fe
stivalu mimoz. Festival mimoz 
je tako rekoč postal praznik, ki 
ga v mestu Madelieu la Napoule 
organizirajo vsakoletno, ko so 
mimoze najbolj v razcvetu. V ta 
namen sc na ulicah zberejo 
množice ljudi, ki z rumenimi 
cvetovi mimoz odganjajo zimo 
in kličejo toplo pomlad.

.Tudi tokrat ni bilo nič dru
gače, le da so za dobro vzdušje na
festivalu pripomogli tudi Slovenci. Razigrani obrazi tako prebivalcev mesta, kot turi
stov, ki sc na festival radi vračajo, so dobro glasbo in energijo trebanjske godbe ter 
mažoretk sprejeli z največjim navdušenjem. Gromki aplavzi, nasmehi na obrazih in 
glasno vzklikanje pa je vzdušje stopnjevalo do take mere, da seje bilo v nedeljo zve
čer izredno težko vrniti na avtobus in se odpeljati proti Sloveniji. Vikend je bil kratek, 
a sladek in definitivno popoln odklop od hladne Slovenije, ki ga bodo godbeniki in 
mažoretke zagotovo z naj večjim veseljem ponovili naslednje leto.
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Glavna cesta 37, Mirna - 07/34-34-290,041/844-488 
DELOVNI ČAS: pon - pet 7-18h, sob 7-13H

V Šentrupertu podpisana pogodba za 
prestavitev kozolcev. Kdo je Ce-invest?

ŠENTRUPERT, 5. marec 2012 - „Ta projekt 
za Občino Šentrupert pomeni paradnega konja 
na področju razvoja turizma. Mislim, da je po
memben za širšo mikroregijo, če govorim o Mi- 
rnski dolini," je prepričan župan Občine Šent
rupert Rupert Cole, ki je z direktorjem podjetja 
CE-INVEST Francem Cvetanom dopoldne 
podpisal skoraj 300 tisočakov vredno pogodbo o 
demontaži, obnovi in montaži obnovljenih ko
zolcev v Muzej na prostem - Kozolci.

Potem, ko so na južnem obrobju Šentruperta ko
nec novembra lani na mesto muzeja prestavili prvi 
kozolec, kozolec na kozla z Vrha pri Šentrupertu, je 
danes postavljen nov mejnik. Občina je razpis ob
javila prejšnji mesec, kozolci morajo biti prestav
ljeni najkasneje do sredine julija, potrebna upo
rabna dovoljenja pa pridobljena do konca avgusta 
letos. Izbrani ponudnik bo moral demontirati iz
brane in že odkupljene kozolce na obstoječi loka
ciji, jih obnoviti skladno z zahtevami razpisne do
kumentacije in Zavoda za varstvo kulturne dedi
ščine ter jih nato primemo obnovljene postaviti v 
muzeju.

„ Pri tem velja poudariti, da so bili za vse kozolce 
narejeni elaborati, analize, kaj vse je treba - v stro
kovnem smislu - zamenjati, kako jih obnoviti, za
kaj, s kakšnim namenom. Za tri kozolce pa so bili 
narejeni t. i. konzervatorski projekti, ki pa še bolj 
natančno določajo, ker gre za tri zaščitene kozolce, 
na kakšen način je treba te kozolce obnoviti. Pred
vsem pri teh kozolcih bo treba paziti, da so postopki 
pravilni, da je upoštevana tradicionalna obdelava 
lesa, kot stroka in Zavod za varstvo kulturne dedi
ščine tudi zahtevata, "je povedal direktor projekta 
Muzej na prostem - Kozolci, Peter Geršič.

Občina je izvedla postopek oddaje javnega naro
čila po postopku s pogajanji po predhodni objavi. 
Kot najugodnejši ponudnik je bilo izbrano pod
jetje CE-INVEST d.o.o., kije pravzaprav konzor
cij treh podjetij: CE-INVEST d.o.o., Tesarstvo- 
krovstvo Zvonimir Lavrič s.p. ter Domača in umet
na obrt Anton Golnar s.p. Vrednost del znaša 
299.812,58 evrov z DDV.

„Že v samem razpisu so bili navedeni pogoji, 
pod katerimi lahko kandidira posamezno podjetje 
ali konzorcij podjetij. Ti pogoji so bili predvsem ve
zani na poznavanje znanj in predvsem na reference 
s področja tesarskih del na podobnih objektih, pri 
čemer nam je ob strani stal in tudi te reference po
deljeval Zavod za varstvo kulturne dediščine. V 
prejšnjem tednu pa je bil tudi preizkus izbranega 
konzorcijskega partnerja, ki bo pokrival tesarska 
dela, na samem terenu, kjer se je moral dokazati v 
znanju ročnega tesanja, " paje o posebnih kriterijih 
razpisa povedal župan Občine Šentrupert Rupert 
Gole.

Občina Šentrupert bo že ta mesec začela postav
ljati izbrane kozolce. S postavitvijo 19 kozolcev 
oziroma sušilnih naprav različnih starosti in tipov 
bo zaključena ena od ključnih faz operacije vzpo
stavitve »Muzeja na prostem - kozolci«, ki jo delno 
financira Evropska unija, in sicer iz Evropskega sk
lada za regionalni razvoj. Operacija se izvaja v ok
vira Operativnega programa krepitve regionalnih

razvojnih potencialov za obdobje 2007 - 2013, raz
vojne prioritete "Razvoj regij", prednostne usme
ritve "Regionalni razvojni programi". Z nepovrat
nimi sredstvi bo sofinanciran del javnih izdatkov za 
upravičene stroške operacije v višini 85 odstotkov 
vseh potrjenih javnih upravičenih stroškov.

I Petra Kmet

KDO JE CE-INVEST?
O podjetju CE-INVEST smo v Cajtngu pisali pr

vič (pa po našem spominu nikoli več od tedaj) feb
ruarja 2008, ko smo - še enkrat več kot prvi v Slo
veniji -javnost seznanili, daje Franc Cvetan, last
nik podjetja CE-INVEST, kupil trebanjski grad. Ko 
smo informacijo o nakupu gradu takrat preverili 
pri g. Cvetanu, je le-ta ekskluzivno za Cajtng in
formacijo potrdil in dejal: "Vse je res, grad je kup
ljen in tudi že plačan. Vse je torej v redu, le zadeva 
še ni zrela za javnost. Ko bo, bomo pripravili novi
narsko konferenco in obvestili medije tudi o tem ".

Iz vira, ki nas je o nakupu gradu tudi obvestil, 
smo tedaj izvedeli, da bi se naj na gradu najprej ob
novili temelji temelji in streha, kar je potrdil tudi 
sogovornik, kije dejal: "Potrebno bo poskrbeti, da 
se grad ne bo zrušil, sploh sedaj, ko bodo začeli z 
miniranji za avtocesto. Vse je še v fazi dogovarja
nja z Zavodom za kulturno dediščino in Ministrst
vom za kulturo RS".

Takrat smo rešitelja trebanjskega gradu, kot 
smo ga označili, še povprašali, kdaj lahko pričaku
jemo novinarsko konferenco, g. Cvetan paje odgo
voril, da ne tako kmalu, nekje v roku enega leta pa 
bi se že lahko pričakovala.

Spomnimo, ko je g. Cvetan kupil trebanjski 
grad, je bilo potrebno izseliti tudi stanovalce le- 
tega. Vsak seje nekako znašel po svoje, eni izmed 
družin paje župan, g. Alojzij Kastelic (kako smo 
nehote spet pri njemu???) ponudil bivanje v hiši 
pod gradom. Takrat seje govorilo, da bi naj bila se
litev v to hišo le začasna, menda za štiri mesece, a 
je župan spodaj podpisanemu ustno dejal, da ni bilo 
nikoli rečeno za štiri mesece, temveč za eno leto. 
No, paje tudi to leto že mimo. Lepo, kajne? (gs)

Ste želeli kaj povedati, pripomniti?
Svoje mnenje lahko oddate na 
www.cajtng.com. na koncu vsakega članka!
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Na smučarskem tečaju kar 60 mladih 
nadebudnežev, snežni top ne bi bil rentabilen!

Minuli četrtek smo pisali o smučarskem tečaju, ki ta teden poteka na edinem "preživelem" treba
njskem "smučišču", na hribu za trebanjskim pokopališčem. Organizatorjem je šlo tokrat na roko 
tudi vreme, saj je tik pred počitnicami zapadlo za šolo smučanja ravno zadostna količina snega. Na 
hitro so sc organizirali in pripravili smučarski tečaj, ki pa je, kot seje izkazalo, zadetek v polno. V tem 
tednu šolo smučanja namreč obiskuje kar preko 60 otrok, kar je le dokaz, da Trebanjci radi smuča
mo. Pogovorili smo se s Ti moto m Grandovcem, glavnim organizatorjem smučarskega tečaja.

Kdo ste organizatorji smučarskega tečaja?
Nekako lahko rečem, da gre vse skozi moje roke, 
sicer pa mi pomagajo še učitelji Lovrenc Kolenc, 
Tevž Grandovec, Nuša Koželj in Luka Florjančič 
ter strojnik David Udovič.

Šolo smučanja organizirate v sklopu društ
va? Ja, tečaj se organizira v okviru Smučarskega 
društva Trimo Trebnje. Organizirali smo ga že pred 
dvema letoma, želim pa si, da bi postal tradiciona
len, če bi nam le vreme to dopuščalo. Upajmo da bo 
le-to letos zdržalo! Moram še povedati, da se tečaj 
odvija na starem smučišču "za britofom", kjer so se 
rojevale prve trebanjske smučarske generacije, tu 
sem prve smučarske korake s pomočjo očeta nare
dil tudijaz.

Vam pomaga tudi kdo od teh starejših? Kot
starosto trebanjske alpske šole in kot mojega men
torja bi izpostavil Božota Radovana, seveda pa mo
ram omeniti tudi ostale, recimo Mateja Zupana, 
Bošteta Udoviča, Boruta Bizjaka in Staneta Žni
daršiča, ki so aktivno sodelovali pri pripravi proge. 
Zelo s(m)o se potrudili in močno upam, da bo zdr
žala vsaj do konca tedna, da izpeljemo zaključno 
tekmo.

Z obiskom si verjetno zadovoljen? Z obiskom 
sem super zadovoljen, tečaj obiskuje preko 60 ot
rok, v dveh izmenah! Glavno je, da otroci spoznajo, 
kako lep šport je lahko smučanje in kako enostavno
je.

Koliko ur dnevno traja? Kdaj se začne, kdaj 
konča? Od 8h do lOh so na vrsti mlajši (5-7 let), od 
1 Oh do 12h pa malce starejši (8-11 let).

Organizacija smučarskega tečaja je bila 
zadetek v polno, saj se tega udeležuje preko 60 
otrok. Gre le Se za en dokaz, da se da z dobro 
idejo in nekoliko volje narediti veliko... 11' " '1

Si sc tudi ti kdaj ukvarjal s smučanjem, tako 
kot sestra Lana (Grandovec, slovenska A repre
zentanca, op.a.)? Tudijaz sem se aktivno ukvarjal 
s smučanjem, kasneje opravil tudi izpit za učitelja 
alpskega smučanja 2. stopnje. Seveda se s sestro 
Lano ne morem primerjati, tekmovala je v medna
rodni konkurenci, na žalost jo je zaustavila poš
kodba. Če se izrazim, sva sedaj v istem "fohu", rav
no sedaj organizira smučarski tabor na Krvavcu. 
Smučanje je tako še vedno sestavni del njenega in 
mojega življenja.

Bi se dalo smučišče "za britofom" še kako iz
boljšati? V SD Trimo Trebnje smo se letos glede

priprave samega smučišča zares potrudili, saj smo 
vložili 4 dni trdega dela, kar se tiče samega utrje
vanja terena. Treba pa se je zavedati, da je veliko 
odvisno od samega vremena, kar se tiče obstoja 
snega. Kar se tiče lege, menim, daje ta teren edini, 
kije v okolici Trebnjega primemo za smučišče, saj 
se nahaja na senčni strani hriba, zato sneg tu nepri
merno dlje zdrži, prednost pa daje tudi neposredna 
bližina trebanjske šole.

Meniš, da bi lahko v Trebuh jem kupili snežni 
top, koliko bi jih rabili za dobro smuko? Koliko 
sploh stanc en top, koliko bi jih rabili? Seveda bi 
si želel, daje smučišče "za britofom" zasneženo 3 
mesece na leto, a moje mnenje je, daje top nepo
trebna investicija, prav zaradi enega samega razlo
ga - negospodarnost. Cena topa se giblje okrog 
30.0006, v zakup pa je treba vzeti še stroške vzdrže
vanja in stroške samega obratovanja. Skupna cena 
enega kubičnega metra snega se giblje okrog 26, 
kar j e enostavno preveč, že veliko pa pove podatek, 
daje drugi največji porabnik električne energije na 
Gorenjskem (za Acronijem) smučišče Cerkno, 
prav zaradi velike porabe električne energije zaradi 
zasneževanja. Če vzamemo v računico še visoke 
povprečne zimske temperature zadnja leta, je raču- 
nicajasna.

Potem je to trebanjsko smučišče ravno pravš
nje za učenje prvih smučarskih "korakov"? Ja,
recimo temu tako. Proga je dolga okrog 150 m, rav
no prav za učenje začetnikov, pa tudi za nadalje
valne oblike smučanja.

Je v planu kakšno tekmovanje oz. zaključna 
tekma ? V planu je smučarska predstavitvena tek
ma tečajnikov v soboto, za starejše obiskoval
ce/gledalce bi se seveda točilo tudi kuhano vino. 
Lahko garantiram, da bomo naredili vse, da se tečaj 
izpelje do konca, a če bo odjuga res prevelika, so 
naše roke - zaradi moči narave - zvezane.

Se želiš komu zahvaliti? Zahvalil bi sc družini 
Prosenik, ker nam vedno, brez kakršnega koli pla
čila, odstopijo zemlj išče. (pst

Humoristični dogodek leta 
uspel, Avdič in Valič nasmejala 
nabito polno dvorano!

»Če drži pregovor, daje smeh pol zdravja, potem bo več kot 250 Tre- 
banjcev in Trebanjk v naslednjih dneh brez viroz, vročine, kašlja, oš

pic, prehladov,... Dobri dve uri smeha, kot ga 
I še ni bilo. Ob tako polni dvorani, da je pokala 

po šivih, ob zadovoljnih, nasmejanih obrazih, 
solzah smeha - je DROT-ov trud poplačan in 
namen dosežen - »da nam bo v Trebnjem le
po«, so v današnji izjavi za javnost ekskluziv
no za Cajtng zapisali v DROT-u, v nadaljeva
nju pa poskrbeli za zahvale in lepo popotnico.

I id l ulic je nedvomno eden 
izmed najboljših stand-up 
komikov v Sloveniji. To je 
sinoči tudi dokazal.

»Zahvaljujemo se vsem obiskovalcem, za 
pomoč in sodelovanje pa iskrena hvala 
neumorni Mojci Femec. Vidu in Denisu smo se 
zahvalili, kot je v DROT-ovi navadi, z darilom 
potnim domačih dobrot; cvičkom, salamo, 
domačim kruhom,... V večeru neštetih šal, pa je 
bi! povedan tudi kakšen življenjski nauk ko! na 
primer: »Živi in pusti živeti (Vid Valič, op.a.)!«. 
Naj nas to in spomin na slišane šale greje v 
zimskih dneh, ki so še pred nami«.

Denis Avdič, najbolj 
priljubljeni Hosanec v 
Sloveniji, je nasmejal vse 
prisotne s prikazom seks 
položajev, "zmagat" pa je z 
oponašanjem Zokija, 
Jurčka, JJ-a in Bučarja.

Vstopnice za humoristični dogodek leta, 
»Udar po moško«, so pošle v nekaj dneh, glavna 
akterja predstave, Vid Valič in Denis Avdič, pa 
sta pokazala, zakaj je temu tako. Navdušila sta 
verjetno vseh 250 navzočih obiskovalcev, v 
nekaj več kot dveumem programu pa sta se 
dotaknila najbolj zanimivih aktualnih tem. 
Seveda nista zaobšla Janeza Janše, Gregorja 
Viranta, Zokija in njegovega Jurčka, na svoj 
račun pa sojih slišali tudi drugi politiki, denimo 
France Bučar, Kresalova, Erjavec, itd. A to je 
le nekaj tem ..., kajti če vemo, daje vse skupaj 
trajalo več kot dve uri, potem je jasno, da sta 
humorista morala obdelati še marsikatero znano 
osebnost (VVcrncr, Plestenjak, Sebastian, 
Domen Kumer, Rebeka Dremelj, ...), kakor 
tudi temo (partnerske odnose, geje, seksualne 
položaje,alkohol,marihuana,...)

Stand-up komika sta skozi šalo v zadrego sp-

Hom praznoval 20 let delovanja
Minulo soboto je podjetje Hom, ki združuje 

Pizzcrijo Čriček in trgovino Gor'ca, prazno
valo 20 let delovanja, prav toliko let pa tudi ob
ratujeta omenjeni pizzerija in trgovina. Ob tem 
jubileju so Homovci za vse obiskovalce pri
pravili zabavo, ki seje končala v jutranjih urah 
naslednjega dne. Kljub temu, da je bil Hom 
drugi dom številnim generacijam, rojenim 
med leti 1965 do 1985, se tokrat - na žalost - 
povabilu ni odzvalo veliko gostov, prav lahko
pa bi se jih zamenjalo tudi 1.000 in več, če bi računali, koliko zadovoljnih strank 
so imeli v vseh teh letih. Ne glede na vse, srečno, Hom ... Še na mnoga leta! (gs)

Perparjev priimek gre naprej, Markoje dobil sina
Za Svetinjo že tako ali tako pravijo, daje Perpargrad, saj bi naj v skoraj vsa

ki hiši živeli Perparji. Ali pa Prparji. "Vse izhaja 
iz istega gnezda ", pravi Drago, "le na papirju 
je drugače zapisano ". Da pa bo tako ostalo tudi 
v prihodnje, je poskrbel eden izmed svetinjskih 
Perparjev, Marko. V četrtek, 8. marca, mu je 
žena rodila sina Žana, seveda pa je Marko svo
jo srečo takoj podelil s prijatelji. Zabava pri ig
rišču v Svetinji je po trajala do poznih nočnih 
ur, glede na lepo udeležbo pa lahko zapišemo, 
da so Prparji priljubljeni med ljudmi. Srečno!

ravila tudi nekaj obiskovalcev iz prve vrste, seveda pa nista skoparila tudi s šalami 
na svoj račun - Vid seje ponorčeval iz svojega dolgega (in velikega) nosu, Denis pa 
iz »bosanstva«. A- kot smo že dejali -je bil to le delec v mozaiku vsega. Predstavo 
sije nedvomno vredno ogledati tudi drugič, kaj šele prvič.

Kako pa je doživel trebanjsko publiko najbolj priljubljeni Bosanec v Sloveniji? 
»Superje bilo. Publika je bila odlična, niso se zaprli vase, ampak so bili ves čas ak
tivni, čeprav sem opazil, da so bili na začetku pri farah z Janšo malce zadržani, a še 
vedno ne tako zelo, kot recimo v Sevnici, kjer pa so se ravno tako potem razživeli in 
dojeli, da gre pri vsem skupaj samo za šalo«,]e svoje občutke o predstavi po pred
stavi ekskluzivno za Cajtng.com strnil Denis Avdič, nato pa nadaljeval: »Nasled
njič si želim samo to, da bi bila dvorana malce bolj topla, ker je lepo videti ljudi brez 
bund in čeje toplo, se tudi lažje smeješ. No, ni bilo tako grozno, ampak to je mogoče 
le en majhen detajl, ki sem ga opazil«, je še povedal Denis Avdič.

Zanimivo, daje isto (prehladno dvorano) med svojim nastopom omenil tudi 
Vid Valič. Vsega hudega vajene Trebanjce pa to verjetno niti ni toliko motilo, ker 
smo pač vajeni v kinodvorani že 30 in več let sedeti v bundah. Tudi to je Trebnje! 
(Mar nismo občina priložnosti?) Bravo organizatorji, bravo Vid in Denis! (ps)

EHU 04 trii



V DEŽELO REFOSKA 
IN OLJČNEGA OLJA
Slovenska Istra s svojimi razgledi na idilične istrske 
vasice na gričku, prostrane oljčne nasade in vinograde 
začara vsakega obiskovalca, da se vedno znova vrača.

»Kamor voljka zeleni, 
volje v kamen se cedi, 
kamor mdndole gunjdjo 
en škrgali škrabatdjo, 
kamor žabori Rokava 
en Rižana h murji plava, 
kamor remeni žaneštra, 
tam je naša Istra deštra.«

(Nelda Štok - Vojska)

PajJtn£pvi$ki

ODHOD... Odhod iz Trebnjega v zgodnjih jutranjih urah (06.3007.00). Naše enodnevno potepa
nje bomo začeli z vožnjo v smeri Ljubljane in naprej do Kopra, kjer se nam boprudružil tudi naš vod
nik, ki nas bo spremljal skozi izlet.

KRKAVČE - ogled poganskega znamenja, degustacija istrskih dobrot in idilične istrske vasice
... Prvi postanek bo v vasi Krkavče. Krkavče so ena najlepših vasi v Slovenski Istri, z bogato zgo
dovino in zanimivo istrsko arhitekturo. Celoten stari del vasi je zgrajen na živi skali, kar se lepo vidi 
na trgu pred cerkvijo Svetega nadangela Mihaela. Krkavčani pravijo: »Ku buh da, bo več ulja ku 
uode,« kar priča o pomembnosti oljčnega olja za to istrsko vas, ki se ponaša z oljko staro preko 800 
let! Nad vasjo se nahaja skrivnostni krkavški kamen -po nekaterih izročilih naj bi bil pogansko zna
menje staro preko 2000 let. Tu bomo imeli priložnost okušati domačo figovo marmelado in domače 
aperitivčke.

OBISK TORKLE(OLJARNE)-»uljeoduljke« ... Slovenska Istra je pokrajina, kjer domuje 
oljka. Zaradi ugodne klime v istrskih oljčnikih uspeva eno najbolj kvalitetnih oljčnih olj na svetu. V 
eni izmed istrskih vasic bomo obiskali oljarno, kjer bomo spoznali potek pridobivanja ekstra deviš
kega oljčnega olja nekoč in danes. Imeli bomo tudi možnost degustacije in nakupa.

ISTRSKO KOSILO... V Istrije znana tradicija »osmičarstva«, ko kmetije za K) dni odprejo svoja 
vrata zunanjim obiskovalcem. Odpeljali se bomo na eno izmed istrskih kmetij, kjer nam bodo prijaz
no postregli z domačimi specialitetami. Skrbno pripravljenim jedem izpod roka domače gospodinje, 
se bodo prilegla istrska vina, ki nam bodo dala moči pred nadaljevanjem izleta.

PADNA - vas, kije padla dol... Padna leži na hribu v občini Piran. Od tuje mogoče videti morje in 
naj višje vrhove slovenskih A Ip. Vsejužno pobočje podenskega hriba je poraščeno z oljko. Raziskave 
so pokazale, da so drevesa stara več kot 300 let. Na pomolu strme in razgledne vzpetine je cerkev sv. 
Blaža. Sprehodili se bomo skozi vas in si ogledali galerijo priznanega slovenskega slikarja in grafika 
Božidarja Jakca in zvedeli zgodbo o njegovi tesni povezavi z Istro in Istrani.

DEŽELA REFOŠKA - Obisk pri istrskem vinarju, degustacija vin ob domačem narezku ... Za
zaključek se bomo odpravili v center dežele refoška. Danes tukajšnji kraji slovijo predvsem po tako 
imenovani »fešti refoška« in »Martinji«, o kateri bomo zvedeli podrobnosti iz prve roke. Eden izmed 
priznanih vinogradnikov nam bo z veseljem predstavil svojo vasico ter nas popeljal skozi najstarejši 
vinograd refoška na svetu! Za konec nas bo popeljal še v lepo urejen center tamkajšnjih vinogradni
kov. Tam se bomo spremenili v prave enologe in ob domačem narezku pokušali 3 različne vzorce istr
skih vin iz njegove vinske kleti in domače oljčno olje. Imeli bomo tudi možnost nakupa domačih izdel
kov. Kdor ne mara vin, se bo lahko sprehodil po vasi ali se odžejal s pivom v vaški gostilni.

Z degustacijo pa bomo tudi zaključili naše potepanje. Odhod proti Ljubljani in naprej do Treb
njega, kamorje predviden prihod v večernih urah.

CENA: 55 EUR (čeje minimalno 40prijavljenih)
PROGRAM VKLJUČUJE: avtobusni prevoz po programu, cestnine in parkirnine, istrsko kosilo 

(istrski bobiči, ombolo in klobase s prilogo, domača sladica), srečanje z vinarjem in degustacija istr
skih vin in domačega oljčnega olja, domači narezek ob degustaciji vin, obisk torkle in degustacija olj
čnega olja, ogled vaške galerije, degustacija figove marmelade in domačih aperitivov, ostale oglede 
in obiske po programu, strokovno vodenje, stroške organizacije, zavarovanje naše odgovornosti do 
potnikov in njihovih stvari, D D V.

Doplačila na kraju samem: pijača pri večerji
Česa ne smemo pozabiti vzeti s seboj: brezalkoholne pijače, manjšega prigrizka, udobne obutve in 

oblačil, fotoaparata in veliko dobre volje...

INFO IN REZERVACIJE: 07/3482 222
Organizator: Intcrflash turizem d.o.o., Gubčeva cesta 26, Trebnje

Okulistični pregledi
na zdravstveno kartico

Optika Glasmaher Optika Glasmaher
PE Novo mesto PE Brežice
Kettejev drevored 32 Cesta prvih borcev 20c 
8000 Novo mesto 8250 Brežice 

pon-pet 9-19 pon-pet 9-18
sob 9-13 sob 9-12

Novo mesto 070 660 650 
Brežice 070 660 660

GLV^SIVAt-KHrS.COfV
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VSE ZA STREHO
KRITINE - KLEPARSKI IZDELKI - SNEGOLOVI - ŽLEBOVI

KROVCI. POZOR! I
♦ določeni modeli z več kot 

43% popusta na tovarniško 
ceno!

♦ Bramac že od 5,82€/m2

♦ Gerard do 22% popusta
AGERARD

Izjemno ugodne cene izolacij!
♦ Termotop izolacija do 15% popusta

IfNAUF1
nmjiMnoat

u2?a jharvTSŠ
6~pou.s.,u iinut»rionl POPUSTA

VELUX
KRALJ MED STREHAMI

ESAL
BREZPLAČNA DOSTAVA! Kupovanje pri nas je cenejše, 

prepričajte se!

Mont tim Smole d.o.o. 
Dolenje Ponikve 1, TREBNJE 

041631984,031860 744 
www.monttim.si

PRIDI, VIDI IN SE ČUDI,
KAJ Tl FIRMA MONT TIM NUDI!

♦ krovstvo in kleparstvo
♦ dobava in montaža strešnih kritin
♦ dobava in montaža fasadnih sistemov
♦ izdelava nosilnih jeklenih konstrukcij
♦ gradbeni inženiring
♦ krivljenje pločevine
♦ plazemski razrez
♦ prevozi
♦ izposoja dvigal MONT

y&FETERINA 
W= DOBRO

Ambulanta Ivančna Gorica
(Ljubljanska cesta)
Telefon:
01/78-69-766,01/78-77-111

Delovni čas: vsak dan od 7. do 14. in od 17. do 18., sobote od 8. do 11. ure

Vašim malim živalim nudimo:
- vsa preventivna cepljenja
- zdravljenja
- sterilizacije, kastracije
- preglede z UZ (pregled na brejost)
- operacije mehkih tkiv
- oskrba in toaleta ran
- čiščenje zobnega kamna
- diagnostične preiskave kot so 

biokemijska preiskava krvi, test na mačjo levkozo in mačji aids, test na 
mikrosporijo, test na parvovirozo...

- sredstva za odpravo zunanjih in notranjih zajedalcev

Prodaja hrane priznanih znamk: 
Eukanuba, HiU's, Royal canine in lams

Eukanuba**
MIZ/

ROVALCANIN
-10% popusta na hrano do konca decembra

Prodaja pripomočkov za nego živali: 
ovratnice, povodci, oprsnice znamke Rogz; 
krtače, ležišča, blazine, torbe, šamponi, 
igrače, priboljški...

Telefonske številke:
01/7877-111 - Ambulanta Ivančna Gorica 
041/626-935 - Gorazd Skubic dr.vet.med. 
031/692-046 - Aljoša Kolenc dr.vet.med. 
031/502-367 - Marija Felician dr.vet.med. 
031/852-436 - Mateja Skubic dr.vet.med. 
041/327-716-Dežurna številka

LESENA OKNA IN VRATA, NOTRANJA LESENA VRATA
- visoko kakovostna lesena okna iz lesa smreke, macesna ali meranti
- dvoslojna in troslojna zasteklitev
- lesena okna z ALU maskami zunaj, 

RAL barve, strukture lesa
- notranje in zunanje police AZUR

SUBVENCIJE
SC®
ZA LESENA OKNA IN VRATA

OKNA UGODNO:
60 X 60 52,SOC brez DDV 
80 X 80 63.00C brez DDV 
80X100 73,SOC brez DDV 
100X 100 87.00C brez DDV 
100X120 97,SOC brez DDV

ALI PA TUDI PO NAROČILU.

Kresetova ul. 2, 8210 Trebnje
T: 07/ 34 61 850, F: 07/ 34 61 851 
GSM: 051 642 543, 041 642 543 
INFO@KOKO.SI, WWW.KOKO.SI
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Na Salamiadi pri Megliču 
prvi domačin šele na 7. 
mestu

V soboto, 3. marca 2012, je v gostilni Meglič v 
Trebnjem potekala vsakoletna - in zdaj že res 
tradicionalna - Salamiada. Letos so salamarji k 
Megliču prinesli 49 različnih vzorcev salam, 
najboljšo pa je pridelal Tadej Zupančič iz Šent
jerneja.

Ježe res, da vam (ali pa nam, lokalcem) to ime ne 
pomeni veliko, zato na začetku preskočimo »tujce« 
in zapišimo, daje najboljšo salamo iz naših krajev 
pridelal Boštjan Žagar iz Trebelnega (ocena 53,6, 
v skupnem točkovanju je zasedel 7. mesto), takoj 
za njim pa seje z isto oceno uvrstil Marjan Zupet 
iz Šentruperta. Tretji salamar Temeniške in Mir- 
nske doline je Darko Sladič iz Mirne (52,6). Sle
dijo jim Dobmičani Srečko Ozek (50,9), Darko 
Glivar (50,6), Ivan Murn (47,1) in Matija Smolič 
(46,7). Za primerjavo dodajmo, daje zmagovalna 
salama dobila oceno 55,9, zadnjeuvrščena pa 35,4.

Glede na to, da daje bilo vseh salam 49, seje na 
glavno Salamiado uvrstilo najboljših pet (10%) sa- 
lamarjev. Pa zapišimo še imena najboljših... 1. Ta
dej Zupančič, Šentjernej, 2. Milan Janežič 
(Škocjan), 3. Gregor Markovič (Straža), 4. Aleš 
Lavrič (Straža) in 5. Roman Kragl (Blanca).

KS TREBNJE
20 let MESTA TREBNJE
19 9 2 - 2 012

Na šesto mesto, torej tik za tistimi, ki se uvrstijo 
v finale, se je uvrstil Trebanjcem znani Edvard 
Fišter (Karteljevo), nekdanji komandir PP Treb
nje, na sedmo in osmo pa že omenjena domačina, 
Boštjan Žagar in Marjan Zupet. Deveto mesto je 
zasedel sevniški podjetnik Tomaž Krnc, deseto pa 
ravno tako Sevničan Stojan Bautin.Pri Megliču pa 
so tudi letos pripravili salamo velikanko, katere te
žo je bilo potrebno uganiti. Težo salame velikanke, 
tehtala je 2,22kg, sta pravilno napovedala (ali pa 
uganila) dva, sevniški Trebanjec Max Senica in 
Dobrničan Darko Glivar. Za nagrado sta dobila 
vsak pol omenjene salame.

Martin Meglič, organizator salamiade: »Podst
reho smo uspešno spravili še eno salamiado, kije 
za nas velik dogodek, verjetno pa - iz turističnega 
aspekta - tudi za Trebnje kot kraj oz. občino. Za
dovoljni smo z udeležbo salamarjev, vsekakor pa bi 
raje videl, kljub verjetno slabši udeležbi, da bi bile 
posamezne salamiade razdeljene po »rajonih«, to
rej da bi recimo na našo salamiado lahko salame 
prinesli le naši salamarji, recimo iz nekdanje obči
ne Trebnje, morda do Mirne Peči, Žužemberka, 
morda Ivančne. Morda se bo to nekoč tudi zgodilo, 
sam bi absolutno podprl tak predlog. V velikem fi
nalu pa se naj potem srečajo vsi najboljši salamar
ji in tam naj izberejo najboljšega. Toliko o tem, če 
me že vprašate. Sicer pa se vsem salamarjem, ka
kor tudi obiskovalcem, najlepše zahvaljujem za 
udeležbo na prireditvi«. (gsj
Teč slik na Cajtng.com! (Falo: Peter Jevnikar)

O Mm mahAjcun 
lAkhsmD &ž&iiLajrw 

ob njihov um 
fum^niku!

J{Anpwna AkupnoAi 
(Dohnjja Tbunlka voa
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Komaj 12-letni šahist Matej Brcar 
premagal vse člane, mlade 
Mokronožanke področne prvakinje

USPEŠNI NASTOPI MLA
DIH ŠAHISTOV NA DRŽAV
NEM PRVENSTVU - Na Debe
lem rtiču je od 18. do 24. februarja 
potekalo mladinsko državno pr
venstvo, ki se gaje udeležilo preko 
200 najboljših mladih slovenskih 
šahistov. Na njem je uspešno nas
topilo tudi pet članov trebanjskega 
šahovskega kluba. Najuspešnejši 
je bil štirikratni državni prvak iz 
preteklih let Jan Opara, ki je v 
konkurenci do 16 let osvojil peto 
mesto, do 14 let je bila Zala Šturm
deveta in pri fantih Matej Brcar enajsti, do 18 let je bil Aleš Brcar dvanajsti ter 
med dekleti do 12 let Anita Koprivc štirinajsta.

Še uspešnejši pa so bili na mladinskem državnem prvenstvu v pospešenem 
šahu, ki je bilo 25. februarja ravno tako na Debelem rtiču, saj je Matej Brcar 
osvojil odlično tretje mesto, med dekleti je bila Zala Šturm sedma in Tjaša 
Pajek v konkurenci deklic do 8 let šesta.

MATEJ BRCAR NAJBOLJ
ŠI TAKO MED ČLANI, KOT 
MED MLADINCI - S februar
skima turnirjema seje nadaljeval 
ciklus mesečnih turnirjev ŠK Tre
bnje v članski in mladinski kon
kurenci. Članskega turnirja v Šen
trupertu seje udeležilo 11 igralcev, 
zasluženo pa je prvič med člani 
zmagal mladi Matej Brcar, ki je 
osvojil prav vse točke pred 
Andrejem Brcarjem in Jožetom 
Šlajkovcem.

Mladinskega turnirja, kije potekal 29. februarja na Mirni pa seje udeležilo 
22 mladih šahistov. Tudi tokrat je z vsemi sedmimi točkami slavil Matej Br
car, druga je bila Zala Šturm s petimi točkami, kolikor sta jih osvojila tudi Bo
štjan Janežič in Vojko Hysz, peto do sedmo mesto pa so si s pol točke manj 
razdelili Rok Urbančič, Teja Podlogar in Andraž Gruden.

Izdelava PVC oken in vrat

UDOMA
Belšinja vas 3, Trebnje • Tel.: 07 3466 166 

Gsm: 031 704 351, 031 704 352 
Splet: www.udoma.si • E-pošta: udoma@siol.net

Naša vizija so zadovoljni kupci zaradi 
kvalitetnih izdelkov, hitrih dobavnih rokov, 

strokovnosti in natančnosti!

Po vaših željah z našo izdelavo in montažo!

MOKRONOŠKA DEKLETA 
PODROČNE PRVAKINJE - V
Novem mestu je 1. marca potekalo 
področno ekipno osnovnošolsko 
prvenstvo v šahu, na katerem sta 
uspešno nastopili tudi ekipi iz os
novnih šol Mokronog in Šentru
pert.

V konkurenci mlajših deklic so 
mokronoška dekleta v postavi 
Maruša Penca Kocjan, Petra 
Šoberl Pucelj, Lana Gregorčič 
in Monika Janežič po odlični igri 
postale področne prvakinje. Pri dekletih se vidi očiten napredek, saj so lani v 
zadnjem kolu izgubile prvo mesto, tokrat pa so si tudi zaradi večje izkušenosti 
prvo mesto priborile ravno v zadnjem kolu z zmago nad ekipo Dolenjskih Top- 
hc.

Šentruperska dekleta pa so nastopila v konkurenci starejših deklet in v po
stavi Teja Podlogar, Zala Šturm in Leja Brcar osvojila drugo mesto. Tudi le
tos so bila boljša dekleta iz OŠ Bršljin. (bz)

31. marca bo v Trebnjem potekalo 2. 
dobrodelno kolesarjenje. Pridružite se!

Prireditev poteka 12 ur, kar pa še ne pomeni, da je potrebno udeležen
cem neprekinjeno kolesariti pol dneva! Od 7. do 19. ure bodo kolesarji vo
zili po krožni trasi na relaciji Trebnje - Štefan - Občine - Železno - Dobrnič 
- Rdeči Kal - Dečja vas - Gorenje Ponikve - Trebnje. Prireditev je rekrea

tivna, na progi dolgi 24km ni velikih 
vzponov in je zato primerna za vse kolesarje.

Organizator bo v mestnem parku kolesarjem 
nudil okrepčila, v gostišču Opara pa bodo za 
udeležence pripravili posebno ponudbo malic. 
Startnine ni, vsi prostovoljni prispevki udele
žencev so namenjeni direktni pomoči socialno 
šibkejšim prebivalcem naše občine.

Pridružite se nam, prekolesarite krog ali dva 
ter naredite nekaj zase ter za soljudi. Več infor
macij najdete na spletnih straneh ŠD Ad-ventu- 
re.si (www.ad-venture.si) in KD Gorenje Po
nikve (www.kd-gorenjeponikve.eu). Vabljeni!Rff.bi

Ivan Pakiž, s.p., Rodine 2, TREBNJE e 041 773 511 • monting@siol.net

STREHE
FASADE
KONSTRUKCIJE

KROVSTVO 
KLEPARSTVO 
KLJUČAVNIČARSTVO 
DOBAVA in MONTAŽA 
izolacijskih kritin in fasad za 
stanovanjske in industrijske 
objekte
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Občni zbor ZŠAM-a 
prinesel novo vodstvo in 
priznanja zaslužnim 
članom

V nedeljo, 26.02.2012, je v trebanjski Galak
siji potekal 37. občni zbor Zveze šoferjev in 
avtomehanikov (ZŠAM) Trebnje. Občnega zbo
ra seje udeležilo okoli 70 članov, povabilu pa so 
sc odzvali tudi predstavniki ZŠAM Novo mesto, 
Brežice, Krško, Straža, Ivančna Gorica in Gro
suplje, kakortudipredstavnikAMDTrebnje.

Po uvodnem pozdravu in nagovoru predsednika 
Pavla Jarca so štirje ZŠAM-ovci zaigrali nekaj 
skladb in s tem pokazali, da znajo »šoferji« tudi do

bro igrati na zelo popularno frajtonarico. Po nekaj 
minutah za sprostitev so ZŠAM-ovci pristopili k 
resnemu delu. Najprej je poročilo o delu v pretek
lem lem podal predsednik Pavel Jarc, iz česar seje 
dalo razbrati, daje bil ZŠAM v lem 2011 zelo akti
ven, omenili bi denimo številne akcije za varnost v 
cestnem prometu, katere so izvedli skupaj s polici
sti PP Trebnje in SPV (svet za preventivo v cestnem 
prometu) občin Trebnje, Šentrupert in Mokronog- 
Trebelno, v katerih imajo svoje predstavnike. Ena

izmed teh, katero poznamo več ali manj vsi, je tudi 
spremljanje otrok v šolo v prvem tednu začetka no
vega šolskega leta.

V nadaljevanju občnega zbora je sledila razreš- 
nica staremu vodstvu UO, kije več kot uspešno rea
liziral vse naloge, ki so jim bile zadane, seveda pod 
taktirko več kot zelo dobrega predsednika Pavla 
Jarca. Po predlogih novih kandidatov pa so se za
čela glasovanja za novo vodstvo v obdobju 2012-

Gasilci PGD Trebnje rešili 
blok in stanovalce Golievega 
trga 10 pred najhujšim

V torek, 21.02.2012 je okoli 1.50 ure zagorelo 
v stanovanjskem bloku na Golicvcm trgu 10 v 
Trebnjem in sicer v pritličnih prostorih, kjer

n
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Gasilci PGD Trebnje rešili 
blok in stanovalce Golievega 
trga 10 pred najhujšitn

" 1cfar(;AJ/y}3, .

2016. Soglasno so bili v UO zdmženja ZŠAM 
Trebnje izvoljeni Stane Longar, Ciril Gorenc, 
Zvonko Muhič, Franc Knez in Tone Lavrič, mesto 
predsednika pa so za 4 leta zaupali dosedanjemu 
podpredsedniku Igorju Skolu.

Po uspešnih izvolitvah je sledilo podeljevanje 
priznanj in plaket najzaslužnejšim, kakor tudi po
deljevanje članskih izkaznic novim članom. Pode
ljenih je bilo kar nekaj stažnih značk za 5,10,20 in 
30 let članstva. Značko s srebrnim vencem je za iz
vrstne rezultate na državnem tekmovanju poklic

nih voznikov (1 .mesto) prejel Marko Bale. Za dol
goletno delo na področju varnosti v cestnem pro
metu so bili podeljeni trije znaki »Agencije za var
nost prometa«, prejeli pa sojih Marjan Krmelj (zla
ti znak AVP), Franc Lokar (srebrni znak AVP) in 
Franc Čepin (bronasti znak AVP). Plaketo z zlatim 
vencem je za dolgoletno članstvo in delo v združe
nju ZŠAM prejel Jože Uhan iz Štefana, plaketo s 
srebrnim vencem pa je za dolgoletno članstvo in 
delo v združenju prejel Franc Kos.

Pod točko razno je sledilo družabno srečanje s 
pogostitvijo, ki so jo pripravili gostinci Galaksije. 
Prijetno srečanje se je nadaljevalo do poznih po
poldanskih ur ob melodijah ZŠAM-ovih harmoni
karjev in dobri kapljici.

Novi predsednik ZŠAM-a Igor Skol je za Cajtng 
povedal: "Dosedanji predsednik Pavel Jarc je let
vico, ki ponazarja delo, dvignil zelo visoko, kar po
meni, da je svoje delo opravljal več kot odlično. 
Težko bo nadaljevati njegovo pot, a moji ZŠAM- 
ovci mi lahko verjamejo, da se bom trudil po svojih 
najboljših močeh. Prepričan pa sem, da bom tudi v 
Pavlu našel pomoč, v kolikor jo bom potreboval. 
Delo v ZŠAM-u sicer poznam, saj sem bil v minu
lem obdobju podpredsednik, a ko si enkrat sam 
predsednik, vse skupaj postane zahtevnejše, težje, 
odgovorneje. Zato se ob tej priložnosti našemu 
predsedniku zahvaljujem za ves njegov trud in vlo
ženo delo. Če dovolite, bi za konec izrekel še nekaj 
zahval najzaslužnejšim za realizacijo in pomoč pri 
današnjem občnem zboru - hvala torej Galaksiji za 
izvrstno pogostitev, našim harmonikarjem za glas
bene točke, g. Marjanu Krmelju predsedniku de
lovne komisije, ki je spretno in profesionalno izpe
ljal občni zbor, vsem gostom, še enkrat g. Pavlu 
Jarcu za vse dosedanje delo in skrbno vodenje na
šega združenja, kakor tudi vašemu mediju, ki že le
ta skrbno spremlja naše delo. In nenazadnje - sreč
no in varno vsem članom in vsem udeležencem v 
prometu želi novi UO ZŠAM Trebnje." (gs)

ima poslovalnico Zavarovalnica Triglav.
Vzrok požara ni znan, obstaja pa več možnosti, 

zakaj bi sc to lahko zgodilo. Lahko, daje šlo za pre
skok iskrice pri električni napeljavi, obstaja tudi 
možnost, da so se vnele saje, seveda je lahko vzrok 
tudi kaj tretjega. Predvsem hitri reakciji prostovo
ljnih gasilcev PGD Trebnje se gre zahvaliti, da je

Predvideva se, da je dim sprožil alarm, na kar hi 
se naj odzval Sintalov varnostnik, ki naj hi nato 
skupaj z zaposlenim v Zavarovalnici Triglav vsto
pil v prostore. Takoj za njima so prišli na kraj do
godka tudi gasilci in policista. Od tu naprej je zgo
dba holj ali manj znana. (Foto: Cajtng)

blok ostal takorekoč nepoškodovan, prav lahko bi, 
kot je potrdil tudi poveljnik PGD Trebnje Lovro 
Hren, zgorel povsem do tal. (gs)

Največ novic iz naših krajev najdete na
www.cajtng.com

OPTIKA

I

Okulistični pregledi
na zdravstveno kartico

Optika Glasmaher Optika Glasmaher
PE Novo mesto PE Brežice
Kettejev drevored 32 Cesta prvih borcev 20c
8000 Novo mesto 8250 Brežice

pon-pet 9-19 
sob 9-13

pon-pet 9-18 
sob 9-12

Novo mesto 070 660 650 
Brežice 070 660 660

Sl_/\<BfVy\H<=r^.COIV
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Na Hudejah v tekmovanju v skokih 
rekorder pristal pri 18 metrih

Na pustno nedeljo, 19. februarja 2012, je na hujanskem Griču ponovno 
potekalo tekmovanje v smučarskih skokih. Hujani smo že pred meseci z 
velikodušno pomočjo Antona Ostanka - »Tončka« in njegovih strojev iz
boljšali doskočno krivino in še nekatere druge dele skakalnice.

Ko nas je končno do
letelo nekaj zimske idile, 
smo se podvizali in pri
pravili skakalnico za 
skoke in vso potrebno in
frastrukturo ob njej, na
redili in raznesli letake, 
poiskali sponzorje, ki se 
jim še enkrat iskreno za
hvaljujemo za pomoč, 
neutrudne hujanske go
spodinje pa so pekle in 
pripravile vse potrebno, 
da na prireditvi ni manj
kalo sladkih, slanih in te
kočih dobrot. Sončno ne
deljsko popoldne je pri
vabilo približno tristo 
obiskovalcev, kar nas je 
zelo razveselilo.

Po uspešno izvede
nem tekmovanju smu
čarskih skokov, v kate
rem je sodelovalo 26 
skakalcev, in predvsem 
po veselem druženju, se 
Hujani veselimo ponov
nega izziva v naslednjem 
letu.

Simona Vode Kovačič

Na Hudejah se je zbralo 
lepo Število gledalcev.

REZULTATI: Pionirji do 14 let: 1. Nik Bajc, 2. Blaž Lenarčič, 3. Liam Repar (naj
mlajši tekmovalec); Mladinci, 14 do 18 let: 1. Žiga Šepic, 2. Aljaž Šalehar, 3. Valentin 
Mlakar; Člani, 18 do 35 let: 1. Denis Kramar (najdaljši skok, 18m), 2. Boštjan Golob, 3. 
Bojan Travnik; Veterani, nad 35 let: 1. Jože Lenarčič, 2. Ludvik Lenarčič, 3. Anton Čeh 
(najstarejši tekmovalec); Naj padec: 1. Franci Kresal

V Žalcu na mednarodnem tekmovanju v 
karateju naši zasedli trikrat tretje mesto

V soboto, 3. marca 2012, seje odvijal 10. mednarodni karate pokal Žal
ca. Tekmovanja seje udeležilo 450 tekmovalcev iz Slovenije, Bosne in Her
cegovine, Hrvaške in Italije.

Iz KK Trebnje so 
se tekmovanja udele
žili Valentina, Dimi- 
tra, Julija, Tjaša, 
Tarik in Rok in še 
enkrat več dosegli ze
lo dobre rezultate. 
Valentina Potokar 
je v katah mladink 
16-17 let zasedla 3. 
mesto, isto uvrstitev 
pa je dosegel tudi 
Rok Breznikar v ka
tah dečkov do 11 let, 
kakor tudi ekipa dek
let od 11-13 let, ka
tero so sestavljale Di- 
mitra Škrckovski, 
Julija Košak in Tja
ša Kovačič.

(Zvone Breznikar.
Irener KK Trchniet

.
41-LETNICA KRŠILA .IRM, NI RASE POMIRILA NITI OB PRI

HODU POLICISTOV - 23.02.2012 so bili trebanjski policisti so bili ne
kaj po eni uri danes zjutraj napoteno na kršitev javnega reda in miru. Ugo
tovili so, da je javni red in mir kršila 41 -letnica, ki se ni pomirila niti ob pri
hodu policistov. Do policistov je bila nasilna, ukazov ni upoštevala, svoje 
pa je domnevno dodal še alkohol. Zaradi več kršitev zakona o javnem redu 
in miru sojo pridržali, zbirajo pa tudi obvestila zaradi suma storitve kazni
vega dejanja preprečitve uradnega dejanja.

ZAGORELA TRAVA - 05.03.2012 ob 20.35 je zagorela trava in suha 
podrast ob robu v kraju Okrog v občini Šentrupert. Posredovali so gasilci 
PGD Šentrupert in pogasili 500 kvadratnih metrov površine.

X___________________________________________ _____________________

PODATKI: 15-181, teleskopska cev omogoča doseg 
škropljenja do 4m visoko, akumulator zdrži 3 ure 
konstantnega škropljenja ali 60-701 tekočine.
UPORABA: vrtnarstvo, sadjarstvo, cvetličarstvo, 
oljkarstvo, dezinfekcija, uničevanje plevela, zaščita lesa,...

• www.sep.si
• info@sep.si
• Pokličite: 07 34 34 460

AcT C. LV Z3"

izkušeni plesni učitelji 
z licenco
sproščen način učenja 
ugodne cene

Prijave in informacije: 
www.plesniklub-art.com 
ali 041/244 244

ZAČETNI TEČAJ
ned., 18. marec ob 18.30 
pon., 19. marec ob 19.00 
(Baragova galerija, Trebnje)

NADALJEVALNI TEČAJ J
ned., 18. marec ob 20.00 
pon., 19. marec ob 20.30 
(Baragova galerija, Trebnje)

INTENZIVNI POROČNI 
TEČAJI:
otvoritveni poročni plesi 
po Vaših željah ...

/zberi pravilno, K 
zapleši v Plesni šol/ ART
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Svai KS Čatež

VaP BoP d.o.o.

BoP d.o.o., razrez in prodaja lesa 
Zagorica pri Dobrniču 7 

8211 Dobrnič

RAZREZ IN PRODAJA LESA
Nudimo vam vse oblike žaganega lesa in prevoz!

Halo beton d.o.o. ima številne zadovoljne stranke no področju betona. Naše glavne 
prednosti so poznavanje dela z neizkušenimi kupci, svetovanje za vas najprimernejše 
sestave betona in dostava v dogovorjenem času. Odločite se za betonarno Trebnje!

fonosni lastniki (erti|itoiolMkovoiii

ZAC

BETONARNA TREBNIE
(BI'44300

Halo beton dio., Podjetniška ulico 9, TREBNIE - www.halobeton.si -"

ZAKUUČNA GRADBENA DELA - PREVOZI v

GKADAAGNIC
Peter Agnič s.p. 
Majcnova 4, Trebnje 
Tel: 07/ 3044 752, 
Gsm: 041 618 975

• izvedba z najkvalitetnejšimi materiali in garancijo!

ZIMSKI POPUSTI

PSC Marjan Krmelj s.p.
07/34 81450 • 040/204 804

„„ LETNE ESU 
B PNEVMATIKE

• prodaja
■ montaža
■ centriranje

Možnost hrambe zimskih pnevmatik 

servis@psckrmelj.si > www.psckrmelj.si
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Do naj večjega uspeha v zgodovini 
kluba potrebujejo kegljačice 
le še eno zmago iz treh tekem

V 15. krogu državnega kegljaškega prvenstva v l.B ligi so na ljubljan
skem kegljišču vojnih invalidov Trcbanjke gostile kegljačice celjskega 
Lanteksa in jih premagale z izidom 5:3.

S to zmago so se trebanjske kegljačice Celjankam oddolžile za jesenski po
raz v Celju, hkrati pa so se močno približale uvrstitvi v elitno »A« ligo. Zmaga 
Trebanjk nad Celjankami je prva do sedaj, da gre za veliko zmago pa pove tudi 
dejstvo, da ekipo Lanteksa sestavljajo kadetske in mladinske reprezentant
ke.

Za največji uspeh v zgodovini trebanjskega kegljanja potrebujejo naše keg
ljačice le eno zmago v zadnjih treh krogih, ko pa se bodo pomerili proti v gos
teh proti Radenski (10.3.), doma proti Slovenj Gradcu (17.3.) in v gosteh proti 
Gorici (24.3.).

fKegliaSki klub Trebniet

REZULTAT: Trebnje 1 - Lanteks Celje II 5:3 (3.253 : 3.238); Veber Jarc - Črep 1:0 
(2:2,553 : 546), Radelj - Bizjak 1:0 (3:1,560:536), Zupančič - Kletečki 1:0 (3:1,558 : 
500), Mišič - Grobelnik 0:1 (2:2, 544 : 560), Šribar - Dobravec 0:1 (2:2, 515 : 537), 
Hribšek - Rogina 0:1 (0:4,523 :559).

TRENUTNI VRSTNI RED: I . Lanteks Celje 11 26 (91:29), 2. Trebnje I 24 (79,5: 
40,5), 3. Impol Slovenska Bistrica 19 (72:48), 4. Miklavž Maribor 18(68:52), 5. Šoštanj 1 
14 (50:70), 6. Radenska Radenci 12 (54:66), 7. Drava DC Ptuj 12 (53,5:66,5), 8. Slovenj 
Gradec 10 (45:75), 9. Gorica Nova Gorica 9 (51,5:68,5), 10. Novo mesto 6 (35,5:84,5).

KO Zveze borcev Mirna zelo aktiven 
v minulem letu,
pohvala na račun župana Skerbiša

Člani Krajevnega odbora Zveze borcev Mirna smo imeli v nedeljo, 26.2. 
2012, v gostilni Kolenc letni občni zbor. Od 165 se gaje udeležilo 63 članov. 
Medse smo povabili tudi Milana Gorjanca, vojaškega analitika in Boštja
na Sladiča, predsednika združenja za vrednote NOBTrebnje.

Vse prisotne je najprej pozdravil predsednik KO ZB Mirna Ivan Zupanc, ki 
je podal poročilo o delu v lem 2011. Bili smo aktivni, saj smo se udeleževali 
proslav in komemoracij (bili smo v Dražgošah, Gornjem Podšumberku, Javo

rovici, Žužemberku - Cviblju, Malkovcu, Kočevskem Rogu, Trebelnem, Mir
ni in Dobrniču), obiskali smo bolne člane in jubilante ter oskrbovali spomeni
ke. Predsednik je podal tudi program dela za leto 2012, blagajnik finančno po
ročilo, izvolili smo delegate za skupščino zdmženja za ohranitev vrednot NOB 
Trebnje ter sprejeli sklep, da se sedaj, ko smo občina, organizacija preimenuje v 
občinsko organizacijo Zveze borcev.

Milan Gorjanc je člane seznanil s prireditvijo ob 70-letnici ustanovitve 
Gubčeve, Tomšičeve, Cankarjeve in Šercerjeve brigade, ki bo prvo soboto v 
septembru, Boštjan Sladič pa je bil navdušen nad našo aktivnostjo in številč
nostjo, ter pohvalil župana Dušana Skerbiša, ker ima posluh do borčevske or
ganizacije.

Veseli smo bili tudi pohvale župana, ki je med drugim dejal, daje ponosen, 
daje naš član ter obljubil, da se bo zavzemal in nam pomagal tudi v bodoče.

Pripravila: Anica Janežič: Foto: Janez Janežič

Pridobivanje nepovratnih 
sredstev iz skladov 
evropske unije
nepovratna sredstva za 
mikropodjetja (60-70% subvencija)
bančni kredit s subvencijo 
obrestne mere Euribor + 0,8% 
nepovratna sredstva za investicije 
(40% do 70% subvencija) 
nepovratna sredstva za dopolnilne 
dejavnosti na kmetiji
nepovratna sredstva za predelavo 
kmetij

11 I VJU MU IM I liliji

vratna sredstva za predelavi

- nepovratna sredstva za žage 
na kmetijah 
nova tehnologija 
R&R projekti 
alternativni viri energije 
turistični projekti 
podeželje 
izobraževanje
izgradnja sončnih elektrarn

Sjgkup in gradnja proizvodnih objektov 
imcRBualiiis^m ogrevanja

mag. Igor Vajda
univ. dipl. ekon., direktor podjetja

ESPER0 d.o.o., Komenskega 36, LJUBLJANA • T: 01/54 00 004 
G: 051374 759 • E: igor.vajda@espero.si • www.finance-espero.si

ZELO UGODNE CENg, 
FRIZERSKIH STORITEV
■ moško striženje. . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . 6,00€ do 9,00€
■ striženje, fen frizura z dodatki  20,50€ do 23,SOC
■ barvanje komplet. . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . 32,SOC do 38,SOC

AKCIJA:
KOMPLETNO BARVANJE LAS SAMO 35€

pon, tor, čet, pet 8-19, sob 8-13, sreda ZAPRTO 
■ VELIKI GABER: 07/30-46-444, 051/740 438 

S tor, sre 7-14, čet, pet 13-19, sob 7-13
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HOTEL OPARA PREDSTAVLJA

HALO
OPARA

Najokusnejši telefonski številki:

07 30 44 005 
051 646 646

BREZPLAČNA DOSTAVA:

-solate
-torte in sladic

V spomladanskem 
marcu bomo naše 
vitrine napolnili z 
novimi pregrešnimi 
okusi tort.

ZAUPAJTE NAM 
PRIPRAVp TORTE 
PO VASI ŽELJI:

- torte za obhajila in birme
- poročne torte
- rojstnodnevne torte raznih 
oblik

Več slik na:
FACEBOOK 
Hotel-Opara Trebnje

* "
/

v>.

L_j d
hirrtia

ODLIČEN USPEH: 
Veterani OZVVS Trebnje 
ponovno najboljši strelci 
na Dolenjskem

V soboto, 18.02.2012, smo sc člani veteranskih 
združenj Dolenjske že drugo leto zapored zbrali 
na 12 - mestnem strelišču Strelskega društva 
Gorjanci v Novem mestu. V zelo dobri organi
zaciji Območnega združenja veteranov vojne za 
Slovenijo Dolenjska je bilo izvedeno 2. strelsko 
tekmovanje veteranskih organizacij v strelja
nju s serijsko zračno puško za pokal Dolenjske 
pokrajine. Strelske sposobnosti smo preizkusili 
veterani OZVVS Dolenjska, OZVVS Trebnje, 
OZVVS Bela Krajina in Policijskega veteran
skega društva »Sever« Dolenjske in Bele Kraji-

Konkurenca med strelci je bila še močnejša kot

na 1. tekmovanju, saj so imela nekatera veteranska 
združenja, ki so vsa nastopila s po dvema 3 član
skima ekipama (1. ekipa člani, 2. ekipa predsedni
ki, podpredsedniki oz. namestniki in sekretarji), v 
svojih vrstah veterane, ki redno vadijo v različnih 
strelskih društvih.

V izredno napetem tekmovanju je bilo potrebno 
imeti do zadnjega strela veliko mero zbranosti, mir
no roko in ostro oko. V skupnem seštevku, kamor 
seje štel rezultat obeh ekip, smo izjemen uspeh do
segli veterani OZVVS Trebnje. Z 881 krogi smo 
osvojili 1. mesto in s tem tudi pokal Dolenjske pok
rajine za leto 2012 ter tako ponovili uspeh iz lan
skega leta. Na drugo mesto se je uvrstila ekipa 
OZVVS Dolenjska z 879 krogi, na tretje pa z 828 
krogi ekipa PVD »Sever« Dolenjske in Bele Kra
jine.

Tudi med posamezniki so bili »nastreljani« iz
vrstni rezultati članov OZVVS Trebnje, saj j e v prvi 
ekipi Franc Progar osvojil 4. mesto, Bojan 
Ostanek 5. in Dušan Jakopin 6. mesto. V drugi 
ekipi OZVVS Trebnje je med predsedniki Miro

Resnik osvojil 3. mesto, Rajko Florjančič med 
podpredsedniki oz. namestniki 2. mesto in Marko 
Kotar ravno tako 2. mesto med sekretarji veteran
skih združenj Dolenjske.

Trebanjski veterani smo z mislimi že pri tekmo
vanju v letu 2013, saj bo potekalo na »domačem te
renu«, na strelišču Strelskega društva Trebnje in v 
organizaciji OZVVS Trebnje. To nam bo še dodat
na vzpodbuda za doseganje dobrih strelskih rezul
tatov. (Miro Resnik. OZVVS Trehniet

Veterinarska postaja Trebnje d.0.o.
TELEFON
- Ambulanta Mokronog: od 7. do 8. ure: 07 3499 014
- tajništvo: 07 34 82 120 (od 7. do 15. ure)
- ambulanta, lekarna: 07 34 82 122 (v obratovalnem času)
- Tina Kovač, dr. vet. med.: 031 380 257 (amb., lekarna)
- Elisangela Martins, dr. vet. med.: 041 638 103 (amb., lekarna)

MOBITEL
- Dionizij Valjavec, dr. vet. med.: 041 606 903
- Blaž Jene, dr. vet. med.: 041 627 728
- Damjan Mišmaš, dr. vet. med.: 041 310 307
- Mihael Kališek, vet. teh.: 041 619 574
- Žan Zorman, vet. teh.: 031 363 246

OBRATOVALNI ČAS LEKARNE IN AMBULANTE:
od ponedeljka do petka od 7. do 19. ure, ob sobotah od 8. do 12. ure

24-umi telefon: 0713482-120

NAŠE STORITVE:
■ Ambulanta za male živali:

- preventivna cepljenja proti kužnim boleznim in 
odpravljanje notranjih zajedavcev

- pregledi in ambulantno zdravljenje psov, mačk in 
drugih malih živali

- kastracija in sterilizacije psov
- kastracije in sterilizacije mačk
- svetovanje o prehrani hišnih ljubljencev

■ Diagnostika:
-klinična
- rentgenska
- citološka
- laboratorijska

■ Lekarna
■ Trgovina s hrano: Eukanuba, Mills, Royal Canin
■ Identifikacija in registracija živali (SIR)
■ Veterinarske storitve na terenu
■ Reprodukcija domačih živali
■ Pregled kobil na brejost z ultrazvokom na domu
■ Izvajanje DDD: Dezinfekcija, deratizacija, dezinsekcija

D • s 26. marcem se prične redno letno cepljenje proti steklini.
\JL\J l\ e Z računom, pridobljenim ob cepljenju, vam bomo pri naslednjem obisku priznali

na storitve veterinarske ambulante ali pri nabavi hrane ali zdravil.
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Posvet Računskega sodišča 
RS v Šentrupertu

ŠENTRUPERT, 16. februar 2012 - Računsko sodišče Republike Slove
nije je dopoldne v Šentrupertu pripravilo sedmi regijski posvet z občinami 
Dolenjske in Bele krajine. Udeleženci so odprli številna vprašanja, med 
drugim o ravnanju s premoženjem, javnimi naročili in dotacijami društ
vom in posameznikom.

,,Je ta občina en primer - vsaj po naših informacijah, ki jih imamo - glede 
projektov, glede prijaznosti do okolja, glede uporabe naravnih materialov, gle
de vključevanja domačega okolja v nek razvoj in ta skrb, vse to, nam je dalo ide
jo, da pridemo sem. Tudi zato, ker celotna perspektiva Evropske unije in novih 
direktiv na področju javnega naročanja, ki urejanja razpolaganje javnih fi
nanc, se pravi sodelovanja države in zasebnega sektorja, posebej poudarjajo 
zelena naročila, skrb za okolje in ravno zato smo danes tukaj, “je o izbiri Šent
ruperta povedal predsednik Računskega sodišča RS dr. IgorŠoltes.

Občino Šentrupert je zani
malo predvsem področje ure
janja daljinskega ogrevanja na 
lesno biomaso. „ V Šentrupertu 
želimo nadaljevati projekt 
energetske samooskrbe. Pod 
novim vrtcem že deluje kotlar
na na lesne sekance, ki ogreva 
celotni šolski kompleks in ta 
način ogrevanja želimo prene
sti še na ostali del Šentruperta 
in druge večje porabnike v naši 
občini. Dobili smo konkreten 
odgovor, na kakšen način iz-

___________ peljati samo pravno podlago,
da se lahko takšen projekt izpe

lje - ustanoviti moramo javno podjetje, ki mu podelimo koncesijo za dobavo 
toplote iz lesne biomase, “je o tem, kaj je na pos-vetu najbolj zanimalo Občino 
Šentrupert, povedal župan Rupert Golc.

OŠ Trebnje zmagovalka območnega 
turnirja v nogometu

V ponedeljek, 5. marca 2012, je na OŠ Trebnje potekalo območno tek
movanje v nogometu, katerega so se udeležili učenci 6. in 7. razredov os
novnih šol Trebnje, Mirna, Šentrupert in Veliki Gaber. Igrali so po sistemu 
»vsak proti vsakemu«, na koncu pa so največ točk zbrali Trebanjci.

Trebanjci so že v prvem krogu z 2:0 premagali Šentrupcrtčane, ki so bili 
kar »mini favoriti«, saj so 
za to šolo zaigrali številni 
nogometaši, ki trenirajo 
nogomet pri NK Mirna.
Druga tekma Trebanjcev 
je bila odigrana proti Veli
kemu Gabru, Trebanjci 
pa so zmagali s kar 7:0.
Sledila je zadnja, odločil
na tekma, proti Mirni. Ka
tera koli ekipa bi slavila, bi 
namreč zmagala na tur
nirju. V prvem polčasu je 
Trebanjce v 8. minuti v 
vodstvo popeljal Alen 
Smuk, isti igralec pa je v 
18. minuti zadel tudi za 
končnih 2:0 (video clip na 
Cajtng.com) in tako OŠ 
Trebnje prinesel zmago na turnirju.

Iz tega prostega strela so Trebanjci povedli, za 2:0 pa 
so izkoristili napako mirnske obrambe in zmagali, 

Mirnčane pa pahnili na 3. mesto.

Drugo mesto je osvojila ekipa OŠ Šentrupert (z Mimo so igrali neodločeno, 
Šentruperčani pa so si priigrali boljšo gol razliko), tretje OŠ Mirna, četrta paje 
bila OŠ Veliki Gaber, ki pa kljub temu ni razočarala.

Na področno prvenstvo, ki bo (je bilo) v torek, 13. marca 2012 v Črnomlju, 
sta se tako uvrstili prvi dve ekipi, OŠ Trebnje in OŠ Šentrupert, o razpletu pa 
bomo poročali na Cajtng.com. (gs)

Predstavniki občin so s predstavniki računskega sodišča razpravljali tudi o 
urejanju javnih cest in lokalnih poti, kjer so lastništva neurejena-ceste so kate
gorizirane, a potekajo po zasebnih zemljiščih. Prišli so do zaključka, daje naj
bolj smiselno postopno sistematično zemljiškoknjižno urejanje zemljišč, šele 
temu pa naj sledi obnova.

Več o posvetu pa si lahko prebere v rubriki Aktualno na spletnih straneh Ra
čunskega sodišča RS. (Petra Krnet

REZULTATI: OŠ Trebnje: OŠ Šentrupert 2:0, OŠ Mirna: OŠ Veliki Gaber 
3:2, OŠ Trebnje : OŠ Veliki Gaber 7:0, OŠ Mirna: OŠ Šentrupert 3:3, OŠ Šent
rupert : OŠ Veliki Gaber 5:2, OŠ Trebnje: OŠ Mirna 2:0

LESTVICA: 1. OŠ Trebnje 3 3 0 0 11:0 9
2. OŠ Šentrupert 3 1 I 1 8:7 4
3. OŠ Mirna 3 I 1 1 6:7 4
4. OŠ Veliki Gaber 3 0 0 3 4:15 0

BREZPLAČNA OBJAVA

ORGANIZIRA 20. TRADICIONALNI 
DOBRODELNI KONCERT

»ODPRITE SRCE«
PETEK, 30. MARCA 2012, OB 19. URI 
V ŠPORTNI DVORANI OŠ TREBNJE

Nihče ni tako velik, 

da ne bi potreboval pomoči - 

in nihče ni tako majhen, 

da je ne bi mogel nuditi.

kralj Salomon)

SOŽITJE TREBNJE
Društvo za pomoč osebam z motnjami v duševnem razvoju

Na koncertu bodo sodelovali:
- Prifarski muzikanti,

- Nuša Derenda,

- Nina Pušlar,

- učenci OŠ Mirna s prilagojenim programom,

- VDC Novo mesto - enota dnevnega varstva in 

bivalna enota Trebnje,

- Občinski pihalni orkester Trebnje in Trebanjske 

mažorete,

- Glasbena šola Trebnje,

- Orkester slovenske policije,

- gostje: skupina Los Faycanes s Kanarskih otokov,

- prireditev bo povezoval Robert Erjavec.



bavex)

^ Bavex d.o.o., Trubarjeva 12, Trebnje
y Tel.: 07/30 45 640

Delovni čas: 8h - 12h in 14h - 17h, sob.: 9h - 12h

IZKORISTITE UGODNOSTI. KATERE VAM PONUJAMO: 
■ RAČUNALNIŠKO OPREMLJENA UČILNICA

SODOBNA VOZILA S KLIMO 
IZKUŠENI INŠTRUKTORJI

im
50 letna tradicija

ŠE NAPREJ SE BOMO TRUDILI, DA BOSTE Z NAŠIM DELOM ZADOVOLJNI!

KOVINARSTVO 
Pi 16-letnaua

r /Vl\Robert Pave s.p., Prešernova ul. 16,8210 Trebnje
07/30 44 887,041/577 451, e-pošta: pavc@siol.net, www.pavc.si



POGREBRE m 
POK0PRMŠKE 
STORITVE

OKLESER
Rudimo vam vse storitve na enem mestu 

in se trudimo biti najboljši in najugodnejši.

flhlešen d.o.o., K Roku 26. Rovo mesto; Tel.: 07/33 70 200 - non stop

POGREBNE STORITVE

PERPAR
Janez Perpar s.p.

Zaboršt 16. 1296 Šentvid pri Stični
6sm.: 041/ 785 113, 041/ 647 380 
Faks: 0599 75 113

Obiščete nas lahko tudi na spletu: 
www.pogrebne-perpar.si

- IZDELAVA STROJNIH OMETOV, TLAKOV (estrihov) 
-VSE VRSTE FASAD
- ADAPTACIJA PO KONKURENČNIH CENAH

Omes d.o.o., Ledina 40,8290 Sevnica - 031/598 355

100-LETNICA: »Tole je 
pa Ledrarjeva Fani iz 
Trebnjega!«

Včeraj, 27. februarja 2012, je okrogli jubilej, 
100. rojstni dan, praznovala Frančiška Dular iz 
Rodin 23. Ob tej priložnosti je gospo Fani obi
skal tudiCajtng.

Dandanes, ko je (tako ali drugače) bolan že tako 
rekoč vsak drugi človek in je zdravje postalo še bolj 
pomembna vrednota kot nekoč, je dočakati 60, 70 
ali 80 let že pravi uspeh. Frančiška Dular iz Rodin 
pa je včeraj dopolnila natanko 100 let. Še vedno je 
čila in zdrava, zadnjih nekaj let jo »matrajo« le no
ge, zato je povsem možno, da doživi leta svojega 
starega očeta, ki jih je dočakal 112, očeta, kije umrl 
v 98-tem letu starosti, pa je itak že prehitela. Dobre 
korenine, odlični geni.

Frančiška Dular, prej Zupančičeva, po domače 
pa Ledrarjeva Fani, je rojena v Trebnjem. Živela 
je v domači hiši v centru Trebnjega, natančneje na
sproti Mercatorja oz. tik ob trafiki. Fani je bila v 
življenju gospodinja, z možem Ignacom, domači
nom iz Rodin, kije umrl davnega leta 1953, pa sta 
življenje ponudila trem otrokom, hčeram Marti, 
Danici in Marinki. Medtem, ko Danica živi v

Ljubljani, Marinka pa v Nemški vasi, živi hči Mar
ta doma. Stara je 72 let in kljub lepi starosti izgleda 
zelo dobro in tudi skrbi za mamo. Pri tem ji občasno 
pomagajo njeni vnuki, katerih je 8. Fani ima tudi 12 
pravnukov in 3 prapravnukc.

Ob lepem jubileju so gospo Fani obiskali številni 
- župan Alojzij Kastelic, predsednik in podpred
sednica KS Dolenja Nemška vas Darko Matko in 
Marija Zupančič, Rdeči križ Trebnje, Zveza 
borcev Trebnje, pa tudi nekaj sovaščanov iz Ro
din in okolice. Že vsa leta, pa tudi letos, pa gospo 
Fani obišče tudi 8<)-letna Domžalčanka, gospa, ki 
je na mlada leta služila pri gospe Fani in se jo še 
dandanes z veseljem spominja, saj daje bila do nje 
zelo dobra in prijazna.

Slednje pa je njena dobra lastnost še tudi sedaj. 
Kadarkoli ji hči ali vnukinja pomagata pri oblače
nju ali negi, se ob koncu vedno zahvali. Sicer ji spo
min malo peša, a še zdaleč ne toliko, da ne bi vede
la, kdo jo je prišel obiskat. Na začetku našega obi
ska soji namreč domači povedali, daje gospod pa 
iz Cajtnga, po kakšnih tri četrt ure, kolikor smo bili 
tam, pa je gospa Fani namignila - kar napišite-to
le je pa Ledrarjeva Fani iz Trebnjega. (gs)

(Naj)več novic iz naših krajev
www.cajtng.com
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OTROČJE LAHKA ODLOČITEV j

i
i
!

RENAULT MEGANE ^ abs

GENERATION
Z BOGATO OPREMO ŽE ZA

11.290 €
PRIHRANEK DO 2.880 C

Sf 6 VARNOSTNIH BLAZIN
Bf potovalni računalnik
sr REGULATOR IN OMEJEVALNIK HITROSTI 
Sf KLIMATSKA NAPRAVA 
Sf RADIO CD MP3

Z UPRAVLJALNIKOM OB VOLANU

RENAULT CLIO
Z BOGATO OPREMO ŽE ZA

8.590 €
PRIHRANEK DO 2.860 €

ti' KLIMATSKA NAPRAVA
ti" RADIO CD MP3 
sr MEGLENKE
ST ELEKTRIČNI POMIK PREDNJIH STEKEL 
ti" ELEKTRIČNO NASTAVLJIVI IN OGREVANI 

ZUNANJI OGLEDALI

SAMO DO KONCA MARCA! Nekatere odločitve so lahke. Ne zamudite odlične ponudbe Renault z izjemnimi 
prihranki. Stopite do najbližjega Renault salona zdaj, razmišljali boste kasneje. In zadovoljni boste!

www.renault.si

Avto Center Vovk
Podjetniška ulica 7, Trebnje • 07/3481 722 • 07/3481 724 • www.avto-vovk.si 

Odprto od ponedeljka do petka od 8. do 17. ure, sobote od 8. do 12. ure. Nedelje zaprto!

m
RENAULT

PORABA PRI MEŠANEM CIKLU 4 . O - 7,8 I / 1 O O k m . EMISIJE C O 2 1 O 5 - 1 7 9 g / k m

Primerjava občine Trebnje z ostalimi 
občinami ... kdo (ne) dela racionalno z 
našim denarjem?

Ker nam župan vedno razlaga, kako uspešna občina naj bi bili, vam 
bomo postregli z nekaj podatki, ki smo jih izbrskali na internetu, 
predvsem s strani vladnih služb in ministrstev. Spodaj navedeni podatki 
prikazujejo predvsem - kako potratna občina smo...

Najprej naj zapišemo, da smo imeli do leta 2006, torej do prihoda Kastelica 
na župansko mesto, 26 zaposlenih, neprofesionalnega župana in le zadnje leto 2 
podžupana. Občina je bila velika 317,1 km2 in je imela 18.500 prebivalcev. 
Danes, ko smo točno pol manjša občina s 163,3 km2 in 11.995 prebivalci pa 
bomo imeli 29 zaposlenih (vir: Proračun 2012), profesionalnega župana in 2 
podžupana. Samo v teh dveh stavkih se skriva vsa potratnost našega župana 
in nikomur ni jasno, kako nekateri tako zamižijo na to, da se tako 
razmetava naš davkoplačevalski denar.

Da pa bo potratnost župana in njegovih privržencev še bolj jasna, navaja
mo še nekaj podatkov ostalih, primerljivih slovenskih občin:

ZPIZ posluje zakonito in pravilno. 
Pohvala našemu soobčanu, 
mag. Davidu Klariču

Včeraj so slovenski mediji objavili novico, da je računsko sodišče v re
viziji računovodskih izkazov in pravilnosti poslovanja ZPIZ-a za leto 2010 
izreklo pozitivno mnenje o računovodskih izkazih, o pravilnosti poslova
nja pa mnenje s pridržkom. V ZPlZ-u so v prvem odzivu na revizijo izpo
stavili pozitivno mnenje o računovodskih izkazih. "To pomeni, daje zavod 
finančno posloval zakonito in pravilno", je dejal Branko Kokot iz ZP1Z- 
ove službe za stike z javnostjo.

Ta novica bi šla verjetno povsem mimo nas, če ne bi vedeli, daje na ZPIZ-u, 
in sicer kot finančni direktor, kar pomeni, daje direktno odgovoren za finance, 
zaposlen naš soobčan, Trebanjec, mag. David Klarič. Računsko sodišče j e to
rej ugotovilo, daje ZPIZ finančno posloval zakonito in pravilno, s čimer je Kla
rič dokazal, daje eden večjih finančnih strokovnjakov pri nas. Uspešno (ter 
pošteno in zakonito) voditi največjo "slovensko blagajno" namreč ni mačji ka
šelj.

OBČINA VELIKOST (km2) PREBIVALCEV ZAPOSLENIH
Trebnje 163 11.995 29

Ivančna Gorica 227 15.810 18
Cerknica 241 11.181 19
Medvode 78 15.300 23

Litija 221 14.700 22
Sevnica 272 17.700 30

Hoče Slivnica 10.861 21
Tolmin 382 11.702 22

Šmarje pri Jelšah 108 10.204 24
Škofljica 43 9.124 22

Ormož 142 12.700 26
Metlika 109 8.400 19

Ajdovščina 245 18.800 29
Laško 198 13.700 27

Zagorje ob Savi 147 17.100 28

Samo poglejte, koliko denaija gre v nič ... Seveda smo uspešna občina, a ne 
na račun vas, g. župan, temveč na račun dobrih podjetij in ostalih davkopla
čevalcev. Bi pa lahko bili uspešnejša, to pa drži... <bz)

$ZAKAJ TEGA NA NAŠI 
OBČINI NE IZKORISTIJO?

Znano je, daje g. Klarič tudi ob
činski svetnik, a se zgodi, da mu žu
pan na sejah občinskega sveta 
noče dati niti besede, če pa mu jo 
že da, mu jo po nekaj minutah tudi 
vzame. Ko je bilo zadnjič govora o 
proračunu in seje g. Klarič kot stro
kovnjak iz javnih financ, kot ved
no, dobro pripravil in želel pove
dati, kaj naj bi bilo narobe s tre
banjskim proračunom, ni dobil 
prave besede. Na eni izmed sej seje župan celo drznil vzeti mu besedo, češ - naj 
s svojimi razmišljanji ne zavaja ostalih. Katastrofa!

Finančni direktor ZPIZ-a David Klarič je s 
strani računskega sodišča dobil pozitivno 

mnenje, trebanjski župan Alojzij Kastelic pa 
ve očitno več kot on, saj njegovih nasvetov pri 

pripravi Proračuna 2012 ni želel upoštevali.

Čigava beseda ima večjo kredibilnost, magistra Klariča ali župana Ka
stelica, presodite bralci sami. Mi pa se bomo na tem mestu le še vprašali - le za
kaj ostali svetniki ne izkoristijo te možnosti in Klariča povprašajo recimo o pri
pravi proračuna, ampak slepo sledijo velikemu vodji? Zato pa imamo prora
čun tak, kakršen j e sprejet. Celo vrane se mu že smejijo...

Nekomu (ali pa več njim), če le ima(jo) vest, pa bo nekoč še zelo žal za 
vse, kar je slabega naredil Trebnjemu in Trebanjcem... (gs)
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Več na www.extraform.si

^ Obrtniška ulica 22, Trebnje (nekdanja diskoteka Afrika) 
% L ^ Tel: 07/30 45 522, 051 611 958

e EXTRA-FORM trgovina

NA NOVI LOKACIJI

SALON KERAMIKE 
IN KOPALNIC
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VRHUNSKA KERAMIKA

Keramika v klasičnem ali modernem

dizajnu (španska, poljska, italijanska, srbska)

KOPALNIŠKI BLOK

Sanremo, 85 cm 249 EUR

TUS KABINA

V

(steklena, z vrati, 90x90) 290 EUR

P"AfriJto po JtGP&zmkof


